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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru 

data de 28 decembrie 2023, ora 1000 

Nr. 49 din data de 29.01.2024 

 
Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1 al Municipiului București, prin Dispoziţia nr. 6016/22.12.2023, ţinând seama de art. 196 alin. (1) lit. 
b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-
menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 1 nr. 
128/14.09.2023 pentru stabilirea unor măsuri cu privire la salariile de bază ale personalului 
contractual și funcționarilor publici din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație” din 
aparatul de specialitate al Primarului Sectorului 1 și din instituția subordonată Consiliului Local 
Sector 1 – Direcția Publică de Evidență a Persoanelor și Stare Civilă Sector 1, precum și a 
instituțiilor publice locale subordonate Consiliului Local al Sectorului 1 și a Primarului 
Sectorului 1 (K2-313/20.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 

 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 

1 numărul 112/28.06.2022, privind aprobarea Organigramei și a Regulamentului de Organizare 
și Funcționare al Administrației Domeniului Public Sector 1 (K2-318/22.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al  Sectorului 1 nr. 
262/07.08.2018 privind aprobarea implementării Programului ”Educație pentru viață” pentru 
elevii din învățământul preuniversitar de stat din Sectorul 1, cu modificările și completările 
ulterioare (K2-311/20.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
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- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 
- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5)   

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării imobilului situat în București, Bd. 
Mihalache nr. 325A și 325B, Sector 1, înscris în cartea funciară nr. 267860, în scopul 
amenajării unui loc de joacă (K2-315/21.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3) 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții “ Modernizare și refuncționalizare / realizare 
construcție nouă – Piața Matache” (K2-316/21.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,Modernizare și refuncționalizare / realizare 
construcție nouă - Piața 1 Mai, sector 1, București ” (K2-160/03.07.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Rabla local în Sectorul 1” finanțat integral 
din bugetul local al Sectorului 1 al Municipiului București  (K2-226/20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Măsurilor de Îmbunătățire a Eficienței 
Energetice la nivelul locuintelor Multifamiliale din Sectorul 1 al Municipiului București “Rabla 
pentru Ascensoare” și “Termoficare de la Soare” (K2-269/22.11.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului local multianual ”consolidare și reabiliatre 
termică în scopul reducerii riscului seismic al clădirilor și creșterii performanțelor energetice a 
blocurilor de locuinte din sectorul 1 al Municipiului București” (K2-212/25.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.1 la Protocolul nr.J 2548 
din 05.10.2022 privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor acțiuni și lucrări de interes 
public, între Sectorul 1 al Municipiului București și biserica “Mănăstirea Cașin”-Parohia “Parcul 
Domeniilor”, Sector 1 (K2-233/24.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
-Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4)  
-Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 
 

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în 
parteneriat a unor acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București 
și Parohia “Sfinții Apostoli Petru și Pavel” - Herăstrău din București, Sector 1 având ca obiect 
finanțarea de către Sectorul 1 al Municipiului București a cheltuielilor de investiții necesare 
pentru realizarea lucrărilor de reabilitare interioară a bisericii și lucrări de înlocuire a 
instalațiilor electrice, termice și sanitare în cadrul Parohiei “Sfinții Apostoli Petru și Pavel” 
Herăstrău – situată în strada Nicolae Caramfil, Nr. 26, Sector 1, București (K2-312/20.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3); 
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- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 
- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5)   

 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 
din 16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică 
pentru imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și 
completări (K2-021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 1 la data de 30 septembrie 2023 (K2-240/30.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 1 la data de 30 noiembrie 2023 (K2-314/20.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4); 

 
 

DIVERSE 

 

D1. Adresa formulată de Instituția Prefectului înregistrată la Registratura Generală a Sectorului 1 
al Municipiului București sub nr. 81699/21.12.2023, referitoare la Raportul înregistrat în Registrul 
Comisie de disciplină sub nr. 364/05.12.2023, dosar 232/2023. 
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În data de 22.12.2023, conform prevederilor legale aplicabile, s-a transmis către consilierii 
locali  ordinea de zi a ședinței ordinare convocată pentru data de 28.12.2023, precum și documentațiile 
aferente, fiind aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul şi pe site-ul instituţiei.  

La ședință au participat doamna Mirona Giorgiana Mureșan - Secretarul General al Sectorului 
1, Domnul Tudor Roșca- City Manager Sectorului 1, domnul Gabriel Cazacu - Preot Paroh al Parohiei 
Parcul Domeniilor-Cașin, domnul Marcu Silviu – reprezentant al Asociației Promatache, Călin 
Alexandrescu - CEO Vego. Și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 
Sectorului 1, 24 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Au participat prezent 
sală/online: 

1. PORUMB Ramona – prezent în sală  
2. PĂIUȘI Oliver - Leon – absent 
3. BÂRGĂU Marian - Aurelian – prezent în sală 
4. CARAIAN Alberto - Iosif – prezent (online) 
5. CĂȘVEAN Cătălina – prezent (online) 
6. CHIRVASĂ Viorel - Daniel – prezent în sală 
7. CIUNGU Daniel - Constantin – prezent în 

sală 
8. DRĂGUȘIN Laurențiu – prezent (online) 
9. GHEORGHE Dinu-Nicolae – absent 
10. GRIGORESCU Alina - Cristina – prezent 

(online) 
11. HALAȚ Iulia - Luminița – prezent (online) 
12. HALIȚ Raluca - Nicoleta – prezent în sală 
13. IACOB Oana – absent 
14. IORDAN Florea – prezent în sală 

15. JURUBIȚĂ Geanin - Georgian – prezent 
(online) 

16. MILOȘ-OLTEANU Iuliana-Dorina – prezent 
în sală 

17. NICOLAESCU Andrei - Cristian – prezent în 
sală 

18. OIANU Adrian-Viorel – prezent în sală  
19. OZATA Alev - Burhan – prezent în sală 
20. PODARU Dan - Niculae – prezent în sală 
21. POPA Daniela – prezent în sală 
22. REGALIA Ruxandra - Eugenia  – absent 
23. SORETE - ARBORE Otilia – absent 
24. ȘERBAN Remus - Cătălin – prezent (online) 
25. TUDOSE Cristian - Adrian – prezent în sală 
26. ȚÎRĂ Daniel – prezent în sală 
27. VICOL Ned – prezent (online)

 
Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local al Sectorului 1 s-
a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul 
Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 22.12.2023, invitaţia la 
şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 
document. Convocatorul, înregistrat sub nr. 6016/22.12.2023, precum și proiectele de hotărâre puse în 
dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul 
instituţiei.   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să luați loc în sală începem ședința. Mulțumesc. 
Doamna Secretară vă rog să începeți să faceți prezența. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Bună Dimineața. Bine ați venit la 
ședința ordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București, prin dispoziția nr. 6016 
din 22/12/2023 cu respectarea tuturor procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali a 
materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică, cât și prin publicarea pe site-ul 
instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, alin.(1), litera j) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
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administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al consilierilor 
locali în ordine alfabetică, după cum urmează: Domnul Bârgău Marian Aurelian? 
Domnul Marian Aurelian Bârgău: Prezent.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif? 
Doamna Cășvean Cătălina ? 
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent ! Mă aud?  
 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da dl. Caraian am notat prezența dvs. 
în online. Doamna Cășvean Cătălina ? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul  Chirvasă Viorel-Daniel? 
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel Constantin?  
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu? 
Domnul Laurențiu Drăgușin(online): Prezent online 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, mulțumim. Domnul  Gheorghe 
Dinu Nicolae. Doamna Grigorescu Alina Cristina? 
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): Prezent. Mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim Doamna Halaț Iulia 
Luminița?  
Doamna Iulia Luminița Halaț (online): Prezent! Iulia Luminița Halaț prezent!  Mulțumesc.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim, doamna Halaț! Doamna 
Haliț Raluca Nicoleta?  
Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Prezentă! Mulțumesc. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Iacob Oana? 
Domnul  Iordan Florea?  
Domnul  Florea Iordan: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul  Jurubiță Geanin Georgian? 
Domnul Geanin Georgian Jurubiță (online): Prezent, Mulțumesc  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Miloș Olteanu 
Iuliana Dorina? 
Doamna Iuliana Dorina Miloș Olteanu: Prezent, mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei Cristian? 
Domnul Andrei Cristian Nicolaescu: Prezent, Nicolaescu prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian Viorel? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Ozata Alev 
Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent, mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Oliver Păiuși 
Leon absentează la această ședință am notat absența. Domnul Podaru Dan Niculae? 
Domnul Dan Niculae Podaru: Prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Popa Daniela?  
Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Prezentă! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Porumb Ramona?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă! 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Regalia Ruxandra 
Eugenia? Doamna Sorete Arbore Otilia? Domnul Șerban Remus Cătălin?  
Domnul Remus Cătălin Șerban (online): Prezent, vă mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Tudose Cristian-
Adrian? Domnul Tudose!? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel? 
Domnul Țîră Daniel: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? Domnul Vicol 
Ned daca ne auziți, din online? 
Domnul Ned Vicol (online): Prezent! Mă auziți!?Ned Vicol prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, mulțumim, domnul Vicol. 
Doamna Cătalina Cășvean (online): Și Cășvean prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Cășvean am notat prezența dvs. 
Doamna Cătalina Cășvean (online): Mulțumesc mult! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Având în vedere prezența unui număr 
de 22 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat îndeplinite prevederile 
art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu 
privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței ordinare. 
În conformitate cu prevederile art.138 alin. (15) din OUG 57/ 2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, supun spre aprobare și descărcare Procesul-verbal privind 
lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 1, convocate în data de 05/12/2023, dacă 
aveți obiecțiuni să observați pe marginea acestui Proces-verbal, am să vă rog să vi-l exprimați în scris. 
În caz contrar, am să vă rog să votați pentru descărcarea Procesului-verbal al ședinței din data de 
05/12/2023. Mulțumim așteptăm și votul electronic.  
Doamna Otilia Sorete Arbore (online): Doamna Secretar! Bună ziua! Otilia Sorete Arbore prezentă! 
Îmi cer scuze. Mulțumesc. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da dna. Sorete notăm prezența dvs. și 
modificăm prezența la 23 de consilieri din numărul total de 27. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul pentru descărcarea 
Procesului-verbal nr.47 din 05/12/2023. Și-a revenit! 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dna. președinte înainte de punctul numărul cinci cu Piața Matache, 
o să cer cuvântul vă mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sigur! Mulțumesc. Dna. Regalia și dna. Iacob, stați  
să verific dacă sunt prezente. Vă rog să vă exprimați votul pentru descărcarea Procesului – verbal. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu a răspuns nici dna. Iacob, nici dna.  
Regalia. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dna. Regalia. Să spuneți și prezent dna. 
Regalia. 
Doamna Ruxandra Eugenia Regalia (online): Aplicația merge foarte greu. Bună dimineața! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc! 
Doamna Ruxandra Eugenia Regalia (online): Sunt aici de la 10 fără 10 să știți! În fine …! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Cu 20 de voturi pentru, 4 abțineri, 
Procesul-verbal a fost descărcat. 

 
  



Pag 8 din 42 
 

PV nr.49 - 28.12.2023 

 

DESCRCAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI DIN DATA DE 05 DECEMBRIE 2023 

 A FOST APROBATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU ȘI 4 ABȚINERI 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 
 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ținând seama de frecvența ședințelor, 
durata și complexitatea dezbaterilor. Procesul-verbal al ședinței din data de 14/12/2023 este în fază de 
elaborare, nu a fost finalizat și va fi propus pentru aprobare într-o ședință următoare. Având în vedere 
dispoziția art. 243 lit.i) coroborat cu art. 228 alin. (2) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, vă aducem la cunoștință că la deliberarea și adoptarea unei 
hotărâri a Consiliului Local nu trebuie să ia parte consilierii locali care se încadrează în dispoziția art.228 
alin. (2) referitor la regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali.  
De asemenea, având în vedere prevederile art. 140 alin. (3) din aceeași Ordonanță a Guvernului 57/2019, 
vă aduc la cunoștință că am refuzat contra-semnarea pentru legalitate a următoarelor hotărâri de 
Consiliul Local. Hotărârea 193/05.12 2023 privind aprobarea documentației de atribuire a gestiuni 
atrivității serviciului public de salubrizare a Sectorului 1 de sortare a deșeurilor de hârtie, carton, metal, 
plastic și sticlă colectate separat din deșeurile municipale în stații de sortare, conform opiniei motivate 
numărul 8/12.12.2023, de asemenea am refuzat contra-semnarea Hotărârii 191/05.12.2023 privind 
aprobarea regulamentului pentru accesul, organizarea și funcționarea bazinelor de înot aflate în 
administrarea Sectorului 1 al Municipiului București, conform opiniei motivate numărul 9/15.12.2023 
precum și a hotărârii 192/05.12 2023 privind ajustarea unor tarife ale activităților de salubrizare aferente 
contractului de delegare a gestiunii prestării serviciilor de salubritate pe raza administrativă a Sectorului 
1 București cu numărul J077 din 30/06/2008 încheiat între Consiliul Local și compania Romprest 
Service SA precum și aprobarea eliminării unor cheltuieli din structura tarifelor de colectare, transport 
și depozitare deșeuri din activități de construcții și demolări, a tarifului de colectare, transport, depozitare 
și valorificare deșeuri voluminoase din contractul de delegare anterior menționat, conform opiniei 
motivate numărul 10 /05.12.2023. Doamna președinte vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Vă mulțumesc. Voiam să vă întreb 
dacă ați trimis opiniile motivate și când?  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Au fost transmise, odată cu hotărârile, 
pe măsură ce ele au fost comunicate Instituției Prefectului, o să revenim și cu informarea exactă cu 
privire la data comunicării lor. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, aveți cuvântul dna. Haliț! 
Doamna Raluca Nicoleta Haliț: Mulțumesc. Înainte de a trece la votarea ordinii de zi și având în vedere 
că în prima instanță, în dosarul nr. 21000/3/2022, prin sentința civilă nr. 6316 din 29/11/2023 unde a 
fost admisă acțiunea, numele consilierilor prin care s-a cerut nominalizarea compartimentelor de resort, 
transmiterea proiectelor de hotărâri la comisiile de specialitate în vederea emiterii rapoartelor și avizelor 
necesare și obligativitatea la înscrierea pe ordinea de zi a proiectelor depuse de consilierii PNL, grupul 
consilierilor PNL vă solicită introducerea pe ordinea de zi a următoarelor proiecte: proiectul de hotărâre 
privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București pentru împuternicirea 
Consiliului Local Sector 1 să achiziționeze, pentru și în numele Municipiului București, terenul situat în 
București, Sector 1, strada Cluj, nr. 120 și transmiterea acestuia în administrarea Consiliului Local 
Sector 1, prin Administrația Domeniului Public Sector 1, înregistrat la Serviciul Tehnică Legislativă, 
Secretariat și Arhivă cu nr. K2 - 064 din 06/04/2022. De asemenea, proiectul de hotărâre privind 
dezvoltarea infrastructurii de încărcare a autoturismelor electrice în vederea încurajării mobilității 
electrice, înregistrat la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă cu nr.  K2-339 din 
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19/11/2021. Proiectul de hotărâre privind aprobarea demarării procesului de digitalizare în administrația 
publică a Sectorului 1 a Municipiului București denumit Sectorul 1 digital și aprobarea publică a 
Sectorului 1 a Municipiului București, înregistrat la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă 
cu nr. K2-103/10.05.2022. De asemenea, solicităm introducerea următoarelor proiecte ce așteaptă de 
mai mult de 2 ani de zile decizia doamnei Primar de a fi introdusă pe ordinea de zi și dezbătute în 
Consiliul Local și anume: Proiect de hotărâre privind solicitarea de către Consiliul General al 
Municipiului București de a transmite în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 imobilul 
domeniului public al municipiului București situat în București, Șoseaua Ionescu Sisești Gheorghe 
Agronom nr. 11-A, înscrisă în cartea funciară numărul 244119, în vederea reabilitării, modernizării și 
amenajării de spații cu destinația educației antepreșcolară și preșcolară, înregistrat cu numărul K2-169 
din 05/08/2022. De asemenea, proiect de hotărâre privind implementarea proiectului pilot Un Sector de 
Verde pentru cinci amplasamente de terenuri în vederea amenajării de pocket parcuri prin Administrația 
Domeniului Public Sector 1, înregistrat cu numărul K2-200/23.09.2022. De asemenea, proiect de 
hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București cu privire la 
schimbarea destinației subsolului imobilului aparținând domeniului public al Sectorului 1, aflat în 
administrația Sectorului 1 al Municipiului București, situat în strada Mureș, numărul 18-24, Sector 1, 
București, în scopul amenajării unei parcări de reședință. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui 
stimulent financiar pentru absolvenții cursurilor cu frecvență din învățământul preuniversitar de stat din 
Sectorul 1 care au promovat examenul de evaloare națională sau examenul de bacalaureat cu nota 10. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea unei campanii de sterilizare gratuită a câinilor și pisicilor fără 
pedigrii cu deținător de pe raza Sectorului 1 a municipiului București, care se va desfășura în anul 
bugetar 2023. Menționăm că acestea sunt doar o parte din proiectele pentru cetățenii Sectorului 1 pe 
care aceștia îi așteaptă pentru a fi dezbătute și implementate. Vă mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dna. Secretar, vă rog să notați tot ce a 
spus colega noastră Raluca Haliț și să ne dați o situație la începutul anului viitor cu toate proiectele 
depuse de grupul PNL și PSD, în ce stadiu sunt și de ce nu au fost introduse pe ordinea de zi până astăzi. 
Vă supun aprobării în continuare aprobarea ordinii de zi. Vă rog să vă exprimați votul. Vă rog să vă 
exprimați votul.Doamna Cășvean, doamna Regalia. Mulțumesc. Și domnul Șerban.  24 de voturi pentru, 
ordinea de zi a fost aprobată.  
 

ORDINEA DE ZI  

A FOST APROBATĂ CU 24 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 
Domnul Podaru ați solicitat cuvântul, vă rog.  
Domnul Dan Niculae Podaru: Da, doamnă. Referitor la HCL-urile prezentate la punctul unu și punctul 
numărul doi, având în vedere situația economică în care se află România și că este un moment de 
austeritate, o invit și vă rog să fiți de acord pe dna. primar Clotilde Armand în sală pentru a ne explica 
care sunt performanțele și motivele pentru care dânsa cere aceste măriri salariale și de asemenea cer ca 
punctele unu și doi să fie puse la sfârșitul ședinței pentru a-i permite doamnei primar să ajungă în sală. 
De asemenea, tot aici este vorba și de mărirea salariului, din câte am înțeles, a șefului poliției locale, cel 
care o însoțește pe dna. Clotilde Armand în campania sa electorală pe care o desfășoară în Sector de 
câteva luni de zile deja, chiar dacă este ilegal inclusiv prin licee, mai ales la nivelul claselor a XII-a, 
unde sunt tineri care împlinesc s-au împlinit vârsta de 18 ani,  deci pot vota. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Porumb, vă rog. 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua, tuturor. Dna. Președinte, dragi 
colegi, aș vrea să să vă supun votului următoarea propunere. Ținând cont de importanța proiectelor și de 
avizele comisiilor, aș vrea să vă propun ca primele proiecte supuse votului Consiliului Local să fie 
următoarele: proiectul numărul 4, 5, 6, 3, 1, 2, urmate de celelalte proiecte de pe ordinea de zi. Vă 
mulțumesc.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Fac mențiunea că pentru proiectele de 
la punctele 1, 2 și 3, la acest moment nu avem avizele comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. 
Așteptăm avizele pentru a putea fi supuse votului. 1, 2 și 3 pe ordinea de zi. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc. Rog colegii de la tehnic să introducă 
propunerea pentru a fi aprobată. Imediat dau cuvântul tuturor din sală. Da, domnul Oianu. Scurt, vă rog. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, dna. Președinte. Eu am doar un singur comentariu aici la 
primul proiect de pe ordinea de zi de astăzi. Este un proiect de modificare și completare a Hotărârii 
Consiliul Local 128 pentru stabilirea unor măsuri cu privire la salariile de bază ale personalului 
contractual și al funcționarilor publici. Eu am citit acest proiect pentru că am fost curios să văd până 
unde merge dna. Primar. Ne-ar plăcea să vină dna. Primar să ne vorbească despre evaluare aici. Ne 
aducem aminte că ne-a evaluat și pe noi foarte bine. În ultimii ani, când mai venea la ședințe, ne-a făcut 
analfabeți și bineînțeles și alte comentarii legate de aptitudinile și competențele noastre. Mă gândesc ce 
poate să facă pentru angajații din aparatul administrativ al primăriei? Ce fel de evaluare poate să facă 
dna. Primar? Și îmi pare rău că aici, îmi pare rău în sensul sunt șocat că în acest proiect nu văd cuvântul 
bici. Că doamna Primar pe lângă faptul că evaluează, probabil i-ar plăcea să aibă și un bici, să și 
pedepseească pe cei care nu ascultă și nu votează și nu fac ce vrea ea. Oameni buni, că știu că ne ascultați 
în ultima ședință pe anul ăsta, atenție mare acest proiect nu are avize și bineînțeles că nu va fi votat 
pentru că atât ne mai trebuie să o avem pe această doamnă Primar să evalueze ea și să ia măsuri și să 
taie salarii la toată lumea din primărie și din administrație. Deci, dna. Primar, nu vă bucurați de 
încrederea necesară pentru a vi se da o asemenea, cum să spun eu, că nu pot să numesc putere, o 
asemenea oportunitate pentru dvs. Ca să ajungeți să evaluați trebuie să dovediți că sunteți competentă 
pentru acest lucru. Iar dvs. dna. Primar în 3 ani ați dovedit contrariul. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Imediat dl. Cazacu, puteți merge la 
microfon. S-a modificat ordinea. Proiectele vor fi supuse aprobării în ordinea modificată. Vă supun 
aprobării propunerea făcută de dna. viceprimar Ramona Porumb. Vă rog să vă exprimați votul. Da, dna. 
Porumb.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Pentru că ați pomenit de proiecte care nu au 
avizul comisiilor, dna. Secretar. Aș vrea să vă spun că nu înțeleg logica Primarului Sectorului 1 pentru 
care convoacă Consiliul Local atâta timp cât în sală, de exemplu, nu avem consilierii USR. Pe lângă 
Primar, mai nou se pare că lipsește întreaga echipă USR. Păi, oameni buni, dacă tot nu vă place la 
Primăria Sectorului 1, eu zic să plecați cu totul și să lăsați pe alții să facă administrație pe bune. Un 
exemplu foarte clar, unul dintre proiecte educație pentru viață. De ce credeți că nu și-a luat avizele? 
Consilierii USR nu sunt aici. De ce mai convocați ședințe de Consiliu Local, dragi consilier de la USR? 
2 la număr, prezenți în sală din 9. Chemați-o pe dna. Primar, măcar Primarul să-l avem aici, să ne spună 
care e logica cu anumite proiecte introduse pe ordinea de zi cu privire la eficiența instituțiilor pe care le 
conduce. Asta dacă mai avem Primar. Se pare, consilieri de la USR, nu mai avem. Și asemenea, dna. 
Secretar general, avem rugămintea ca proiectele care sunt transmise Consiliului Local să conțină 
semnătura dvs. pe legalitate, înainte de fi de a fi scanate și transmise. Vă mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Imediat. Vă mulțumesc. Vă rog să vă exprimați votul. 
Dl. Tudose, dna. Miloș, dna. Regalia, dl. Chirvasă, dna. Grigorescu și dna. Porumb. Vă rog să vă 
exprimați votul. Dl. Nicolaescu. 
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Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Mulțumesc. Voiam să-i răspund doamnei Viceprimar de la PNL, 
Porumb, care n-are nicio atribuție și văd că e foarte harnică acuma, de Crăciun. Consilierii USR sunt 
prezenți. Doi sunt prezenți aici fizic. Fiecare grup de consilieri are consilieri absenți fizic. Ceilalți 
consilieri USR, sunt în online. Dl. Manager al Primăriei este aici prezent și vă poate răspunde la toate, 
City manager, la toate problemele. Și aș vrea să-i atrag atenția doamnei Președinte de ședință sau 
doamnei Secretar, nu cunosc care e treaba, la masa consilierilor PNL stă un deputat de Ilfov, nici măcar 
nu e de București. Cum ar avea vreo legătură cu Bucureștiul? Cred că nu știu. Poate ne spune dna. 
Secretar dacă e în regulă din punct de vedere al Codului administrativ. Au mai fost deputați prezenți aici 
și au luat loc la un loc cu cetățenii. Și așa cum am mai spus, dl. Deputat de la PNL, nici măcar nu este 
deputat de București. Deci nu văd care este legătura cu Sectorul.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Nicolaescu, vă rog să vă limitați 
la ce ați sesizat, de restul de ocupăm noi. 
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Vă rog, vă rog să vă ocupați.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Porumb. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu, când ați citit ultima 
oară Codul administrativ? Se pare că nu prea aveți legătură cu el. Legat de atribuții, țin să vă amintesc 
că e strict atributul Primarului, să de-a atribuții viceprimarului și vă amintesc că nu a fost vreo secundă 
vreo intenție a doamnei Primar să ofere atribuții Viceprimarului PNL și eu să fi zis mulțumesc, nu vreau 
să muncesc pentru Sectorul 1. Așa că mai bine mergeți în biroul celălalt și amintiți-i Primarului ce scrie 
în Codul administrativ și că dacă vrea să facă administrație, în principiu, administrația se face în echipă, 
nu în circ și nu războaie fără rost. Unu la mână. Doi la mână, deputații, ca și Prefectul, pot participa la 
ședințele de Consiliului Local, iar în Codul administrativ nu scrie nicăieri că trebuie să stea pe un scaun 
anume. Dacă putem, de exemplu, ar putea lua chiar locul doamnei Primar, că tot lipsește din sală. Ce 
ziceți? Cred că n-ar strica să ne conducă cineva această ședință. 
Așa că repet, luați și răsfoiți. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Mulțumesc. Domnul Tudose, dar haideți să închid 
votul. Vă rog ... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Scurt, foarte scurt, ca să-i răspund domnului consilier Nicolaescu. 
Dubla măsură este clară la USR. Când penalul Voiculescu se afla în Primîrie cu doamna Primar, era 
bine? Am o singură întrebare, eu...  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Nu era la masă cu consilierii... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, nu, nu, se vota în Primărie și nu chemau nici măcar consilierii 
la ședințele care le făceau.  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Vă referiți la o conferință de presă care este cu totul altceva. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Sigur că da, sigur că da. Conferință de presă între penali. Ok. Mersi.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. 14 voturi pentru, 7 abțineri, 3 voturi 
împotrivă. Propunerea a fost aprobată. 
 

PROPUNEREA FORMULATĂ DE DOAMNA RAMONA PORUMB 

DE MODIFICARE A ORDINII DE ZI  

A FOST APROBATĂ CU 14 VOTURI PENTRU, 7 ABȚINERI ȘI 3 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Interesant cum vorbește PSD-ul despre penali. Foarte... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, domnule Nicolaescu. Domnul Ciungu, 
domnul Gheorghe văd că s-a înscris la cuvânt de ceva timp. Vă rog, foarte scurt și apoi o să-i dau 
cuvântul invitatului. Domnul Dinu, aveți cuvântul.  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da. Bună ziua. Să mă treceți și pe mine prezent. Domnule 
Nicolaescu, mă bucur că ați luat cuvântul și că țineți stindardul sus, vă reprezentați colegii care probabil 
nu sunt disponibili pentru o ședință așa importantă. Nu cred că este important unde stau cetățenii în sala 
de ședință. Cred că este important dacă Primarul respectă deciziile Consiliului Local și ale instanței. 
După cum bine știți, dna. Armand a cerut un proces cu consilierii PNL, iar instanța a aprobat ceea ce noi 
spunem de atâta vreme că adevăratul om care blochează Primăria și proiectele Consiliuluiu Local este 
numai dna. Armand. Așa că aș putea să vă rog să vorbiți cu dumneaei să pună pe ordinea de zi de îndată 
proiectele pe care instanța a decis că le blochează. De asemenea, puteți să-i transmiteți că o așteptăm în 
ședință să explice pe ce criterii dorește să mărească salariile angajaților din Primărie, să ne arate și nouă 
dacă au făcut performanța anul acesta. Vă rog să fiți suficient de coleg cu noi și să îi transmiteți doamnei 
Primar de îndată aceste rugăminți din partea noastră și decizia instanței. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Ciungu. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc, doamna Președinte. Bună ziua, tuturor. În primul 
rând Sărbători fericite! Dacă aveți Ștefan, pentru ziua de ieri, La mulți ani și dumnealor și doamnelor! 

Ne aflăm într-o ședință care nu are în mod real o urgență. Suntem aici să muncim. Mă bucur că atât 
consilierii PNL, PSD și PMP sunt aici majoritar. Este trist că avem consilieri de la USR care lipsesc și 
de asemenea este trist pentru un proiect specific pentru copiii din Sectorul 1, programul Educație pentru 
viață, consilierii de la USR nu au dat avizul în comisie. Îl rugăm pe dl. Nicolaescu care este foarte mirat 
de cum se folosesc scaunele din această ședință, din această sală, îl rugăm să îi sune pe colegii de la 
USR să de-a avizul pentru acel proiect. Este important, este un proiect cerut chiar de Primarul dumnealui 
și nu înțeleg de ce nu se întâmplă acest lucru. Pe de altă parte, observăm lângă dna. Președintă, acolo 
este un scaun gol. Scaunul Primarului Sectorului 1. O așteptăm pe doamna Primar aici. Fără nicio 
problemă. Dacă dânsa nu dorește sunt oameni la această masă care sunt capabili să preia acel scaun.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Porumb, vă rog scurt și dăm 
cuvântul invitatului.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Legat de proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi, 
solicit prezența în sală a directorului economic pentru o scurtă clarificare cu privire la linia bugetară 
pentru extinderea acestui proiect. Dna. Secretar, vă rog să transmiteți directorului economic că dorim să 
fie prezent în sală până la votul acestui proiect pentru a clarifica o speță legată de bugetare. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Proiectul numărul 3. Mulțumesc. Îi dau cuvântul 
domnului Gabriel Cazacu, vă rog. Și apoi intrăm pe dezbaterea proiectelor de pe ordinea de zi așa cum 
a fost aprobată.  
Domnul Gabriel Cazacu: Bună ziua. La mulți ani! Un An bun, binecuvântat cu sănătate! Am venit să 
vă mulțumesc tuturor pentru tot ce ați făcut valoros și important în comunitatea Sectorului 1 în acest an. 
Vă mulțumesc în numele celor mulți care nu vă cunosc personal, dar care vin la sfânta Biserică. Am 
rugămintea astăzi să acceptați ca punctul numărul 10 din ordinea de zi să fie și el primit, acceptat de dvs. 
în modificarea ordinii de zi cu prioritate. Este vorba de acceptarea unui act adițional la o lucrare foarte 
importantă ce se realizează la Biserica Parcul Domeniilor Cașin unde eu, Gabriel Cazacu, sunt paroh. 
Vă mulțumesc tuturor. La mulți ani! Doamne ajută! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim. La mulți ani! Acum o să intrăm...primul 
punct de pe ordinea de zi este proiectul... 
Domnul George Tuță: Dacă îmi permiteți...tot am fost nominalizat aici. George Tuță sunt. Într-adevăr, 
sunt deputat în Parlamentul României, unde se fac legi pentru toată lumea, nu doar pentru circumscripția 
în care ai fost ales. Eu cred că dezbaterea în Consiliul Local trebuie să fie despre ce facem, nu ce scaune 
ocupăm. Că sunt mulți care ocupă scaunele degeaba, iar eu am venit aici pentru a avea susținerea politică 
necesară pentru proiectele importante ale Sectorului 1. V-aș ruga să treceți la discuțiile aplicate pe 
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ordinea de zi, să lăsăm dezbaterile inutile pentru alții. Vă mulțumesc frumos și sărbători cu bine să avem 
cu toții. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim. Sărbători cu bine! Ok. Punctul numărul 
unu de pe ordinea de zi proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării imobilului situat în București, 
Bulevardul Mihalache, numărul 325 A și 325 B, înscris în cartea funciară cu numărul 267860, în scopul 
amenajării unui loc de joacă. O să vă supun aprobării proiectul numărul patru, care a devenit proiectul 
numărul unu. Să vă exprimați votul pentru aprobarea achiziționării imobilului, a terenului de fapt din 
Mihalache 325 A și B în scopul amenajării unui loc de joc. Vă rog să vă exprimați votul dl. Iordan, dna. 
Grigorescu, dl. Dinu. Vă rog să vă exprimați votul pe proiectul numărul 1. A solicitat cuvântul și dl. 
Podaru. Vă rog, dl. Podaru.  
Domnul Dan Niculae Podaru: Da. Mai devreme, colegii mei îl rugau pe directorul economic să vină 
în sală să ne dea niște informații. Rog să se noteze și directorul economic să fie invitat în sală să ne 
explice astăzi care este valoarea arieratelor, dacă acestea există și care este valoarea arieratelor și să ne 
prezinte o listă cu toate executările silite și valoarea acestora la zi. Da, pentru că din informațiile pe care 
le am sunt sute și de asemenea rog să ne prezinte care este valoarea creditorilor bancare pe care le 
derulează în acest moment Primăria Sectorului 1, data la care au fost luate aceste credite și valoarea 
acestor credite. Mulțumesc mult. Și de asemenea, referitor la proiectul pe care l-am votat în acest 
moment referitor la Mihalache 325 A și 325 B, este un proiect inițiat de consilierii PNL și de mine 
personal și cu ajutorul colegilor de la PSD și a celorlalți colegi am reușit să salvăm un spațiu verde care 
fusese retrocedat într-o manieră care îmi este neclară unei societăți comerciale care dorea să construiască 
un bloc între blocuri. Mulțumesc mult. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Rezultatul votului pentru proiectul 
numărul unu de pe ordinea de zi a fost -  23 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat.  
 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA ACHIZIȚIONĂRII IMOBILULUI SITUAT ÎN 
BUCUREȘTI, BD. MIHALACHE NR. 325 A ȘI 325 B, SECTOR 1, ÎNSCRIS ÎN CARTEA 

FUNCIARĂ NR.267860, ÎN SCOPUL AMENAJĂRII UNUI LOC DE JOACĂ 

A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE 

23 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Trecem la proiectul numărul doi de pe ordinea de zi aprobată privind aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții modernizare și 
refuncționalizare/realizare construcție nouă Piața Matache. O să începem dezbaterile. S-a înscris la 
cuvânt dl. Tudose și dna. Porumb. Vă dau cuvântul, dl. Tudose. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua, stimați colegi. O să încep în a aminti un lucru interesant 
pentru cele ce voi spune în continuare. Astăzi suntem în data de 28/12/2023 exact, dar exact acum un an 
de zile, în 28/12/2022, Consiliul Local vota împuternicirea expresă a doamnei Primar Armand de a 
achiziționa în numele Municipiului București și în administrarea Consiliului Local a unei clădiri 
monument de importanță pentru zona Matache-Grivița-Buzești. Și vorbim de Casa Dimitrie Petrescu pe 
care, mă rog, o observație, dintr-o eroare, bănuiesc că este o eroare materială, nu alta, proiectantul o 
notează ca fiind Calea Griviței 111. Corect este Calea Ghiviței 115-117 și este poziționată într-adevăr 
în lista de monumente la poziția 1163. Ea într-adevăr constituie un reper arhitectural al zonei, așa cum 
de altfel proiectantul consacră o întreagă pagină, inclusiv cu poze în care ne recomandă ce bine ar fi ca 
acea clădire să fie recuperată pentru întreaga zonă și pentru beneficiul cetățenilor. Ca să facem un scurt 
reminder și trec la subiect,Consiliul i-a votat doamnei Armand cumpărarea acestei clădiri. Nu a făcut 
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absolut nimic. Incompetența administrației Armand, incapabila administrație Armand, nu a făcut absolut 
nimic timp de un an de zile. Bun. Și acuma să trecem la subiectul Pieței Matache. O să am rugămintea 
să mă ascultați, pentru că ceea ce voi spune acuma vor fi date care vor ajunge în mai multe părți. Am 
studiat cu atenție documentele puse la dispoziție și am constatat o serie de nelegalități, în opinia mea, 
pe care le voi prezenta succint. Unu. În adresa emisă de arhitectul șef al PMB, dl. Adrian Bold. La data 
de 24/09/2021 se menționează că imobilul Piața Haralambie Botez cu 11-13 nu se află în zonă protejată 
și nu e înscris, atenție, individual, pe lista monumentelor istorice, competenta soluționare de autorizare 
revenind Sectorului 1. Numai că aici este o modalitate de a pasa răspunderea pentru că situl Piața 
Haralambie Botescu figurează în lista de monumente istorice a Municipiului București la poziția 451, 
cod 18182, unde este trecut clar Hala Matache Măcelaru, Piața Haralambie Botescu, an 1887. Faptul că 
această hală a fost demolată și specific, a fost demolată ilegal, ea trebuia să fie translatată, nu a obținut 
niciodată aviz sau autorizație de demolare, este cu totul altă discuție și este de competența organelor 
penale să cerceteze. Da, mă rog, trecem mai departe. Doi. În certificatul de urbanism emis de Sectorul 
1 se menționează că imobilul înscris în cartea funciară 231949 în suprafață de 8.557m² este proprietatea 
Municipiului București, cu drept de administrare, atenție, Administrația Piețelor Sectorul 1, în cotă de 
unu la unu. În extrasul de zi de la cartea funciară observăm un aspect interesant. Corpul de clădire C5 
clădire locuințe, poziția A15 din cartea funciară, documentele, dacă citeați studiul de fezabilitate ne-a 
fost pus la dispoziție, există fac parte din situl monument Piața Haralambie Botescu cu numărul 231949 
-  C5, construcția 5. Construcție locuințe cu acte în cartea funciară proprie, teren în proprietate în 
suprafață de 338m². Menționez ca un fapt de interes că la data emiterii certificatului de urbanism, 
Administrația Piețelor era deja desființată de aproape un an de zile prin Hotărârea de Consiliu local 291 
din 4/12/2020 prin care prima grijă a primarului Armand a fost să-și desființeze direcțiile, la fel cum a 
făcut și cu bazinele școlare unde a desființat DAIP-ul. Deci, la un an distanță, se emite un certificat de 
urbanism dat pentru Administrația Piețelor, pe care Armand a desființat-o cu un an în urmă. Fără alte 
comentarii, trecem mai departe. Despre același imobil, în studiu de fezabilitate, la pagina 17, autorul 
afirmă că acesta se află în administrarea Consiliului Local ceea ce constituie un aspect fals. Dacă dvs. 
știați, eu unu, mă rog, de atâta timp în Consiliul Local, nu știam că ne-a fost dat dreptul de administrare 
pentru Piața Matache. Consiliul local, știați chestia asta? Eu nu. 4. Conform temei de proiectare 
preliminară, studiu se desfășoară cu o suprafață de 11.725,5m² atenție, urmăriți cu atenție pentru că sunt 
niște date interesante și pentru dvs. cetățeni, și pentru Consiliu și pentru alte organe. Menționez că aici, 
înainte să intru în amănunte, am avut în comisia de urbanism opinia exactă a executantului studiului de 
fezabilitate care mi-a transmis că se poate emite un certificat de urbanism care privește două suprafețe 
distincte, una de 8855 și una de 11.725 deci două suprafețe distincte, una cu o carte funciară care într-
adevăr aparține titularului solicitării, respectiv Municipiul București și Primăria Sectorului 1, chiar dacă 
Administrația Piețelor a fost desființată și a 2-a, cea de 11.725 privind un studiu de fezabilitate pe 
terenuri private, pe terenuri care nu se află în proprietatea noastră. Și pentru care se emite un singur 
certificat de urbanism în funcție de necesitățile  electorale ale doamnei Armand, să poată să facă fie 
referire doar la cei 8557, fie la cei 11.725. Din acest punct de vedere, în cei 11.725 există cinci cărți 
funciare diferite. În suprafața de 11.725 este inclus un teren în proprietate privată în suprafață de 795m² 
cu cartea funciară 242155, despre care însuși autorul studiului spune, afirmă că este necesară demararea 
procedurii de expropiere sau o altă formă de transfer a proprietății. Deci noi cheltuim bani publici cu un 
studiu de fezabilitate bazat pe un certificat de urbanism cel puțin dubios, care figurează, în care figurează 
două suprafețe de teren distincte, cinci cărți funciare cu tipul de proprietate distinctă, între care și 
proprietăți private la care noi decidem că este absolut legal și corect să votăm pe terenul altuia. Mergem 
mai departe. În opis-ul avizelor obținute de autorul studiului se menționează la poziția 17 și 18 avizele 
solicitate Ministerului Culturii, Direcția pentru Cultură a Municipiului București pentru atenție, 
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demolare și respectiv construire, în dreptul cărora se precizează că această direcție a solicitat 
completarea documentației cu o serie de documente, printre care se află și un PUD, plan urbanistic zonal 
aprobat. Având în vedere că vorbim despre un monument istoric care apare în lista de monumente, este 
o necesitate evidentă existența unui PUD despre care nu se menționează absolut nimic în studiul de 
fezabilitate. Și încă un punct, ele sunt foarte multe, dar însemna să monopolizez toată ședința, datorită 
faptului că pentru spațiile comerciale sunt necesare mai multe locuri de parcare, respectiv un loc la 20m 
pe spațiu comercial, piața s-a redus la 1.367m² restul de 3.630,8m² fiind destinați, atenție, unor 
showroom-uri pentru care este necesar un număr mai mic de locuri de parcare, respectiv un loc la 100m² 
de showroom. Din acest punct de vedere, ținând cont că Piața Matache, așa cum se dorește, așa cum se 
vrea să fie refăcută, reconstruită, este un spațiu comercial, consider că era de minim bun simț ca să se 
respecte aceeași regulă pentru întreaga suprafață, adică în acest mod se face o reducere artificială, în 
stilul Zosima, în stilul cerințelor de la Davos, cu 100 de locuri de parcare. Mai e o problemă. În 
comunicatul de presă se scrie că pe întreg teritoriul care va fi supus modificării va fi interzisă circulația 
auto. Întreb și eu proiectantul, cum își vor duce legumele, fructele, produsele cei care vin în piață? Le 
transportă cu porumbelul voiajor care este modalitatea? În rest, nu pot să spun decât că din punct de 
vedere al oportunității proiectului sunt de acord cu el. Din punct de vedere al legalității sunt doar succinte 
observațiile pe care le-am făcut acum și pe care îmi rezerv posibilitatea de a le transmite și organelor 
competente spre studiu și soluționare. Consider că certificatul de urbanism emis de Sectorul 1 este un 
certificat dat cu depășire de competențe, ca să fiu politicos, pentru că vorbim de o zonă de monumente 
unde inclusiv proiectantul studiului de fezabilitate recunoaște că se află în interiorul unui grup de 23 de 
monumente menționate de altfel în certificatul de urbanism. Este și o contradicție în adrese, între adresa 
domnului Bolt care spune că nu este în zonă de protecție și certificatul de urbanism care spune și 
menționează inclusiv imobilul Piața Haralambie Botescu între cele 23 de monumente aflate pe acea 
parcelă sau în zonă. Deci, din punctul meu de vedere, în momentrul în care aspectele de legalitate vor fi 
rezolvate pentru acest proiect, pentru oportunitatea lui sunt așa cum am menționat și revin 100%, pentru 
aspectele de legalitate, însă voi vota împotrivă. Vă mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Mulțumim pentru toate observațiile 
tehnice, știm că nu interesează pe toată lumea, dar ați făcut niște observații pe structura de legalitate al 
acestui proiect și a studiului de fezabilitate. Se va consemna în procesul verbal și pentru asta vă 
mulțumim. Drept dovadă că ați și studiat cu atenție, spre deosebire de colegii din opoziție, care în fine, 
mă obțin. Dna. Porumb, vă rog. Și o să invit la microfon și pe reprezentanții ONG-ului Pro Matache, pe 
dl. Silviu, vă rog să mergeți la microfon. Doamna Porumb, vă rog. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cu privire la acest proiect de pe ordinea de 
zi, legat de modernizarea Pieței Matache, un proiect pe care grupul PNL l-a susținut alături de Piața 1 
Mai încă din campania electorală. Din păcate, ne-au trebuit 3 ani ca să ajungem aici, la refacerea și 
modernizarea acestor două piețe, însă vorba aceea, mai bine mai târziu decât niciodată. Cu privire la 
acest proiect, însă aș dori să avem parte de câteva clarificări de la dl. City Manager. Domnule City 
manager, vă rog, dacă se poate, să vă adresez câteva întrebări. În spiritul transparenței care ar trebui să 
domnească în această primărie acum, să fim sinceri, nu prea am avut noi parte de transparență în ultimii 
ani, dimpotrivă, dar aș dori să vă întreb următorul lucru pe care nu l-am văzut menționat în proiectul 
transmis și cred că e bine să dăm aceste informații și către locuitorii Sectorului 1, că până la urmă 
discutăm de bani ai cetățenilor Sectorului 1. Studiul de fezabilitate pe care ni l-ați prezentat, cât ne-a 
costat? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu știu să vă spun în 
momentul ăsta. Este un studiu de fezabilitate care a fost atribuit în urma unei hotărâri judecătorești 
definitive. Câștigătorul, firma care a câștigat... 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Către cine a fost atribuit?  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Aveți informația, este 
publică. Este firma care se numește VEGO și care a câștigat în instanță dreptul de a realiza acest studiu. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Vego... Dar stați, mai aveam o întrebare 
scurtă, dna. Primar zicea la un moment dat că a făcut acest studiu cu arhitecți renumiți, cu persoane 
importante, cu o echipă formată din profesioniști. La cine anume făcea referire? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu pot să vorbesc în 
numele doamnei Primar. Este în sală, poate să vă răspundă dna. Primar. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Atunci așteptăm și de la dna. Primar să ne 
spună exact care sunt arhitecții profesioniști, echipa aceea care a realizat acest studiu de fezabilitate. 
Însă firma aceasta pe care ați menționat-o și căreia i-a fost atribuită acest contract îmi vine în minte și-
mi aduc așa minte de pe la începutul mandatului, tot din replică a doamnei Primar care spunea așa, stați 
așa, că și citez: o firmă deținută.. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Mă scuzați puțin. 
Doamna Viceprimar, m-ați chemat pentru detalii tehnice sau chestiuni politice, pentru că nu pot comenta 
ce spune sau nu spune doamna Primar.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Eu v-am pus o întrebare, mi-ați spus că nu 
știți să răspundeți și acum eu vin mai departe cu ce mai am eu de zis... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: V-am spus că nu vă pot 
spune suma exactă... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci, la momentul acesta mi-ați zis că nu 
știți costul, am terminat, am aflat, a venit dna.Primar, trecem mai departe. Legat de o declarație cu privire 
la această firmă, asta e declarația doamnei Primar, nu ne aparține. O firmă deținută de un tenor fără 
conservator și un arhitect fără studii de arhitectură. Și chiar Primarul Sectorului 6 primea la un moment 
dat, să zicem, o critică din partea doamnei Primar, spunând că nu discută cu persoane care oferă contracte 
unei firme dubioase precum firma pe care ați menționat-o. Mai nou nu mai e firmă dubioasă sau primarul 
Sectorului 1 și-a schimbat opinia? Ce se întâmplă la Sectorul 1, că vedem mai departe lupta cu toate 
firmele din trecut care colaborau cu celelalte administrații și era o luptă cu mafia, cu toată lumea. Mai 
nou, dna. Primar a devenit partener cu toate aceste firme care făceau parte din mafie, cu noi, mafie 
imobiliară, mafie pe panseluțe, mafie pe spații verzi. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Doamna Viceprimar, 
tocmai v-am răspuns...este o firmă care a câștigat în instanță dreptul de a face acest studiu. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Eu v-am lăsat să vorbiți de fiecare dată, ne-
am ascultat reciproc ... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Dar spune-ți altceva 
decât am spus eu. Ați spus altceva decât am zis eu adineauri, acum două minute. Ați întrebat dacă 
doamna Primar a devenit prietenă cu aceste firme.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Administrator public, trebuie să răspundeți 
la întrebările doamnei Viceprimar fără comentarii. Dumneavoastră nu sunteți ales local, sunteți aici ca 
să răspundeți la toate întrebările pe care vi le pune doamna Viceprimar.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Noi doi am discutat întotdeauna pe aspecte 
tehnice. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Bun. Le-am încheiat. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bine. Acum suntem pe partea aceasta de 
declarații politice în care nici cetățenii și nici Consiliul Local nu mai înțeleg care-i lupta aia care se duce, 
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că de fapt nu-i nicio luptă în spate. Vedem, v-am spus și de fapt toată lumea a devenit deodată prieten, 
colaborator ș.a.m.d.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Tocmai v-am răspuns 
tehnic, nu politic. Tehnic, tehnic. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și profesioniștii,  cei care erau pe vremuri 
dubioși, mafia imobiliară, mafie din alte domenii, mai nou sunt parteneri cu care dna. Primar stă la masă. 
E tot ce am vrut să spun. Asta reiese din ce se întâmplă, contractele atribuite. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Este o firmă care a 
câștigat în instanță. Nu s-a atribuit de către Primărie contractul, ci de către instanță. Instanța a dat dreptul 
acestei firme și a dat câștig de cauză în realizarea acestui studiu de fezabilitate.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O lăsăm pe doamna Primar să răspundă că tot este în 
sală. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ați văzt postarea doamnei Primar? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Eu zic să o citim și să vedeți că acolo sunt 
numai cuvinte de laudă. Acum 3 ani erau numai cuvinte de atac. Ceva în percepție s-a schimbat. Instanță, 
neinstanță... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Și eu am cuvinte de 
laudă pentru persoanele din această firmă cu care am lucrat la acest proiect. A fost un lucru extraordinar, 
împreună cu cetățenii din zonă, împreună cu persoane de la PMB. Deci derularea acestui studiu a fost 
extraordinară și am avut parte de niște specialiști, nici nu ne puteam imagina... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Noi ce apreciem, și încă o dată revin la 
dumneavoastră cu rugămintea să ne ascultăm, chiar dacă nu vă convine ceea ce zic, să ne ascultăm, să 
discutăm fiecare separat și să nu intervenim unul peste celălalt. Nu știu dacă în firma respectivă s-au 
schimbat sau nu s-au schimbat arhitecții, dacă e o altă situație. Momentan, eu doar discut pe niște 
declarații ale primarului și atât. Unu la mână, doi la mână. Aș vrea foarte mult să felicit comunitatea 
care s-a implicat, Asociația Promatache, pentru că într-adevăr, proiectele din Sectorul 1 s-au demarat și 
la o presiune cumva normală a societății civile și le mulțumim pentru această implicare. Însă dincolo de 
asta nu putem să ne prefacem că nu observăm ce se întâmplă. Am simțit în multe domenii această luptă 
pornită la început cu diverse, să nu zic jigniri, dar până la urmă așa au fost față de anumiți operatori și 
după, să ne dăm seama mai târziu că totul e doar de dragul piar-ului de pe facebook și atât. Cu 
dumneavoastră, repet, discutăm aspectele tehnice, în rest... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Asta vreau să vă mai 
răspund. Doar la aspectul tehnic, nu comentez altceva. Am obținut, nu știam pe din afară suma și v-o dau 
exact acum, este valoarea studiului, cu tot cu TVA, cu toate, cu toate studiile conexe, expertize, studii 
conexe, ș.a.m.d. a fost de 623.679 lei, deci 623.679 lei cu TVA. Asta a fost valoarea totală. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Imediat, 2 secunde, că ați pomenit de avize 
și o să vă întreb și aici care au mai fost firmele și care au fost sumele respective licitate. Cum stăm cu 
stadiul avizelor? Că din ce ne-ați transmis dvs. în documentație, din 29 de avize, am văzut doar o parte 
obținute undeva în octombrie, printre care și un aviz de la Ministerul Culturii lipsește. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Avizele. În momentul 
de față, în documentație nu lipsește niciun aviz. Sunt toate avizele conform HG 907, toate avizele care 
sunt necesare în vederea supunerii aprobării indicatorilor de către Consiliul Local. Pentru obținerea 
celorlalte avize, acelea se obțin în faza de autorizație de construire și nu avem voie să cheltuim niciun 
singur leu pentru a obține acele avize înainte ca dvs. să votați indicatorii. Cu alte cuvinte, înainte să 
aprobați obiectivul de investiții numit Piața Matache, așa cum îl aveți definit exact la punctul 5, 
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modificat cât e acum, nu putem să luăm acele avize, nu le putem plăti taxele pentru că nu ar fi legal. Cu 
alte cuvinte, avizele necesare pentru stadiul actual, cel de aprobare a studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor.Sunt luate, sunt depuse, fac parte din documentația care v-a fost transmisă de săptămâna 
trecută. Restul avizelor se pot obține în faza de autorizație de construire și se pot obține doar după ce se 
votează indicatorii, altfel nu avem voie să cheltuim niciun leu. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles. Și legat de fosta hală, pentru că 
știu discuțiile Asociației Promatache, cum va fi integrată această hală în proiect? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: La ce vă referiți? Va fi 
construită pe amplasamentul fostei hale, va fi reconstruită hala înglobând cât mai multe elemente din 
hala veche, în funcție de cum va permite. Nu pot să vă dau un răspuns exact acum. Sunt chestiuni tehnice 
care țin de specialiști în acea etapă. Să știți că avem un specialist aici, un reprezentant de la Vego care 
s-a ocupat de tot acest proiect și astfel de detalii tehnice, este arhitect, vi le poate da fără nicio problemă 
în acest moment.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bine. Dumneavoastră ați spus că ați 
colaborat cu dumnealor, deci mă gândesc că știți cât mai multe detalii... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Sigur. Până la un punct. 
Oricum nu sunt specialist, nu sunt arhitect. Nu sunt specialist în domeniul reconstrucției unui monument 
istoric. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Înțeleg din declarațiile dumneavoastră că 
totuși până la urmă a fost o colaborare bună cu această firmă. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: V-am și spus, chiar 
extraordinar de bună. Am rămas plăcut impresionat. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Vedeți dna. Primar, nu mai sunt dubioși 
oamenii ăștia. Sunt și profesioniști, se pare. O să-i las și pe colegii mei. Cred că mai sunt și alte întrebări 
din sală. Mulțumesc, domnule City manager.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Cred că ar vrea și 
domnul arhitect să răspundă la ele pentru că s-a spus mai devreme... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim. Dacă avem întrebări o să le adresăm.  
Vă rog, haideți să ne limităm un pic, fiecare consilier, că sunt înscriși foarte mulți la cuvânt. Inclusiv 
doamna Primar s-a înscris, dar este ultima.  Domnul Ciungu, domnul Oianu, domnul Tudose, doamna 
Armand și domnul Cazacu. Asta este ordinea.  
Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București: Să 
știți că pot vorbi cu colegii în momentul în care cer să vorbesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, doamnă, nu doamna Primar, încă nu ați citit Codul 
administrativ, dar pentru că vă regăsim așa greu și veniți foarte, foarte rar la ședințe, eu chiar vă dau 
cuvântul. Dar, nu... de ce nu mai merg... colegii de la tehnic, s-a blocat și aparatura când vrea doamna 
Primar să ia cuvântul.  
Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București: Bun. 
Am venit aici în sala de Consiliu Local pentru a spune tuturor Bine ați venit! Sărbători fericite! Și pentru 
a susține proiectul pentru care a venit o comunitate întreagă, proiectul privind reamenajarea Pieței 
Matache. Este un proiect pe care ni l-am dorit și la care am lucrat de 2 ani. Este un proiect care este 
cheie pentru o comunitate întreagă. Îi vedeți acolo încă o dată le spun bine ați venit și faptul că suntem 
alături de ei și vom face absolut tot ce este în puterea noastră ca să reconstruim acest cartier inexistent, 
demolat, care pur și simplu este trist la ora actuală. Am lucrat împreună, am avut  numeroase ședințe, 
am avut o viziune comună pe care am dezvoltat-o împreună cu proiectantul, am fost deschiși să discutăm 
cu Consiliul Local. Au fost niște ședințe în care fiecare a putut să descopere acest proiect. 
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Proiectul este unul de bun simț, prin care respectăm istoria locului, prin care respectăm nevoile 
locuitorilor de a avea un cartier uman, în care poți să continui mai departe tradiția de piață, tradiția de 
meșteșugar, tradiția lor de... Mai sunt acolo să știți, nu v-ați mai dus demult.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să o lăsăm să termine.  
Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București: 
Puneți un amendament pe tema asta. E un amendament bun, dacă aveți un cuvânt pe partea asta, asta 
chiar ne interesează.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă ascultăm. 
Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București:  
Echipa, comunitatea care este aici, care se implică de când am început acest proiect, are și ea un drept, 
dreptul de a avea un cartier reconstruit. Suntem aici pentru a susține acest drept și vă propun să fim cu 
toții alături de ei, fără să amânăm proiectul, fără amendamente care nu vor avea decât un singur efect, 
cel de a întârzia proiectul. Și atunci eu susțin că așa cum este conceput este proiectul de care are nevoie 
comunitatea. Avem fonduri suficiente pentru a susține proiectul, așa cum este. Proiectul este acceptat 
de comunitate. Ce putem mai mult? Da, este un cadou de Crăciun pe care îl dorim cu toții, mai ales 
pentru oamenii care astăzi, între Crăciun și Anul Nou au venit în Consiliul Local pentru cartierul lor. 
Domnul Marcu, vă ascultăm. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Primar, eu conduc lucrările ședinței. V-am 
și spus ordinea în care s-au înscris la cuvânt. Colegii de la tehnic, este ultima dată când mai atrag atenția 
că președintele, indiferent cine ocupă acest scaun, conduce lucrările ședinței și dă cuvântul tuturor. Eu 
vă cer doar să respectați legea și procedura și totodată bunul simț. Corect. Apreciem că acest proiect este 
o necesitate, dar se referă la o piață, nu la un cartier, așa cum a spus Primarul Sectorului 1. În continuare, 
domnul Ciungu, vă rog, aveți cuvântul. Urmează domnul Oianu, domnul Tudose, domnul invitat și 
doamna Haliț.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ce v-aș ruga? Aș dori să am intervenția după ce vorbește dl. 
Marcu, ca să-l ascultăm și pe pe dânsul mai întâi 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În regulă, dl. Oianu la fel!? 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, da, și eu la fel.   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Tudose la fel!? Vă rog! 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Eu aș dori s-o întreb pe dna. primar pe care îi ....a căre-i  prezentă, 
ne onorează astăzi. Ce s-a întâmplat de exact acum un an de zile, de când Consiliu Local v-a aprobat 
achiziția Casei Dimitrie Petrescu? Despre care profesioniștii de la VEGO, așa cum îi numiți dvs. 
consacră o pagină întreagă, spunând de importanță acelei clădiri pentru zonă. Acea clădire nu a fost 
prinsă nici în studiul de fezailitate câștigată în instanță împotriva Sectorului 1 de către VEGO, după ce 
au fost contestați de dvs. și aveți întâmplător o hotărâre de consiliu. ...Vă dau și numărul ei, dacă nu-l 
aveți la îndemână, 217 / 28.12. 2022, prin care Consiliul v-a dat dreptul să achiziționați în numele 
municipiului București, Casa Dimitrie Petrescu, un obiectiv de maximă importantă, așa cum spune și 
proiectantul, așa cum spuneți dvs. pentru întreaga zonă. Este un obiectiv într-adevăr de interes și ar fi 
fost un pas de bun simț și de demonstrare de competențe dacă s-ar fi făcut ceva în acest sens înainte să 
vină cu această hotărâre. Revenind la această hotărâre succint, deși dvs. spuneți că a fost supus atenției 
consiliului, menționăm că noi am aflat de această situație despre care dvs. în clandestinitate să spunem 
așa cum vă plăcea dvs. să spuneți, ca noaptea ați lucrat cu VEGO, ați lucrat cu Asociația Pro-Matache, 
fără să chemați nici măcar o dată un consilier. Am aflat de la dl. Marcu acum o ședință. Între timp, între 
cele două ședințe a avut loc și o întâlnire cu Asociația Pro-Matache și cu proiectantul și cu reprezentanții 
primăriei, în care am încercat să ne lămurim despre niște aspecte în timpul sărbătorilor de crăciun pe 
pentru care dvs. ne urați sărbători fericite, o parte dintre noi, eu sunt unul dintre aceia, și-a sacrificat 
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niște ore bune din acea perioadă să citească toată documentația și să caute dacă este corectă și legală. 
Repet, este oportună 100%, nu este legală! Este o chestie care ține de nu știu dacă pentru USR sau pentru 
dvs. contează în vreun fel partea de legalitate. Poate că nu! Așa cum ați demonstrat în toți anii ăștia, 
egalitatea este un subiect tabu. Nu aveți de-a face cu așa ceva! Dar repet, susțin proiectul ca să fie, 
bineînțeles, 100% pe oportunitate. Doresc să fie și legal.Atâta timp cât Direcția de Cultură vă precizează 
necesitatea existenței unui PUZ! S-a făcut vreun demers în acest sens? El nu apare niciun studiu de 
fezabilitate n-apare nimic. Faptul că formele de proprietate aflate în cărțile funciare intrate în acest studiu 
sunt diverse. Faptul că pe suprafața pe care o avem noi în administrare încă mai există o clădire din 
fostul monument Piața Haralambie Botescu cu teren în proprietate. Atenție, 338m²! Considerați că e o 
problemă dacă dvs. con........studiu spune că se află cotă integrală în administrarea Sectorului 1? Și vă 
mai întreb un lucru ați desființat în dacă nu mă înșel prin hotărârea de consiliu 291/04.12.2020, era una 
din prioritățile dvs!? Ați desființat Administrația Piețelor și Direcția de Învățământ! Cu Direcția de 
Învățământ ne-am lămurit cu bazinele, așa ca o scurtă paranteză ați spus că le deschideți în 2 zile. Au 
trecut deja o lună, trecem, s-a votat, sunt la dvs. cu totul, bazinele de înot, ca să știm despre ce vorbim. 
Dar revenim la subiect în acea hotărâre a desființat Administrația Piețelor, în certificatul de urbanism 
semnat de dl. Păiuș, nu de dvs. Într-adevăr, că dânsul răspunde de urbanism, certificatul este dat pentru 
Administrația Picețelor. Lămuriți-mă și pe mine cum dați un certificat de urbanism unei structuri pe care 
tot dvs. ați desființat-o la un an de zile în urmă? Dacă toate chestiile astea vi se par absolut legale, la fel 
ca un certificat de urbanism care cuprinde în mod cel puțin straniu. N-am auzit de așa ceva și am am 
fost în comisia de urbanism mai multe mandate, ca un certificat de urbanism să se refere în același timp, 
la două tipuri de proprietate, la mai multe tipuri de proprietate, nu doar două. La două suprafețe de teren 
diferite 8557 și 11.725 la suprafețe aflate în administrarea sau, dacă vreți, în proprietatea municipiului 
București și administrarea Sectorului 1 și la proprietăți private!?  Cum hotărâm noi ce se întâmplă pe 
proprietate privată? Poate acel privat nu vrea, o să spuneți de expropiere. Ok, sigur, se poate face 
expropiere? Da, asta durează. Asta spune și proiectantul că e o procedură care durează. Lămuriți-mi și 
mie, vă rog frumos aceste ..... scurte observații. Vă mulțumesc.  
Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București:  Dl. 
Marcu reprezentant al comunității, haideți să spuneți punctul dvs. de vedere. Este un studiu de 
fezabilitate care prevede cum vedem noi piața. Prevede și care sunt clădirile care trebuie să fie sau 
expropriate sau achiziționate. Într-adevăr nu știm pentru anumite clădiri cum este Casa Petrescu, dacă 
va fi calea mai scurtă prin achiziționare sau prin expropiere. Dacă Consiliul Local ar vota totul așa cum 
ne dorim împreună cu comunitatea ar fi mult mai rapid și mai ușor. Acum în Consiliu General este 
propunerea de achiziționare pentru clădirea din Petrescu. Studiu de fezabilitate prevede așa cum trebuie 
și așa cum este legal, prevede viziunea de ansamblu și eventuala expropriere pentru Casa Petrescu. E o 
vedere pentru un cartierul întreg. Sunt și clădiri, sunt și clădiri și terenuri private și publice. Ce validăm 
acum este viziunea de ansamblu, care este viitorul pe care l pe care îl vedem pentru acest cartier și care 
e studiul de fezabilitate prevede și așa cum prevede că spune deja, prevede mai multe posibilități. Da, 
de, asta este studiul de fezabilitate. Dacă va fi mai rapid prin achizi-achiziție o să facem achiziție. Dacă 
va fi mai rapid, prin expropiere o să facem expopierea. Ce conteanză acum, este oportunitatea!?Ce 
propunem pentru Piața Matache? Au fost mai multe dezbateri. Au venit și arhiteți-șefi, arhitectul-șef și 
arhiteți de la PMB. Am avut o întâlnire de mai multe ori cu primarul general. Totul a fost făcut, în totală 
transparență. Am avut acum un an dezbaterea despre Casa Petrescu. Este un proiect care a avut un drum 
de bun simț împreună cu comunitatea și am ajuns la proiectul pe care îl aveți acuma pe masă. Eu vă 
propun să nu întârziem proiectul. Deja de mai mult de 10 ani comunitatea îl așteaptă, dl. Marcu dacă 
vreți să dați punctul dvs. de vedere ar fi.. perfect. Meci mult! 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc. Eu punctez întotdeauna pe lege. 
Primarul Sectorul 1 nu poate expropria, iarăși aberează. Ne dorim cu toții și votăm pe oportunitate însă 
Executivul, pentru că am aprobat în totdeauna toate proiectele benefice pentru Sectorul 1 și pentru 
comunități. Stați aici, dna. Primar, că n-am terminat dezbaterile pe acest proiect. Nu plecați, nu fugiți 
iarăși de responsabilitate am votat întotdeauna da vă rog un pic de atenție, că astea sunt fapte reale. 
Întotdeauna am aprobat toate proiectele benefice pentru comunitatea  Sectorului 1. Executivul nu a fost 
în stare să le execute. Chiar ne dorim. Haideți să vedem, să facă primii pași pentru Piața Matache, drept 
dovadă că excedentul este de peste 1.000.000.000 lei la Sectorul 1 1.000.000.000 lei. Acest excedent 
bugetar semnifică faptul că primarul cu aparatul de specialitate și echipa dumneaei nu a fost în stare să 
execute proiectele aprobate aici de Consiliu Local. Vă rog să vă prezentați și vă dau cuvântul ca să se 
consemneze în procesul verbal . 
Domnul Marcu Silviu: Da. Bună ziua. Mă numesc Silviu Marcu și reprezint zona Pieței Matache. Ne-
am organizat acum 10 ani într-o organizație care se numește Promatache, formată din locuitori și 
comercianți ai zonei Matache, foștii care au avut activități în zonă. Vă mulțumesc că îmi dați 
posibilitatea să mă adresez dvs. Mulțumesc  doamnei Primar că a fost de față,  doamnei Președinte, 
doamnei Viceprimar, domnului deputat și tuturor consilierilor și invitaților că am această posibilitate. 
Mă adresez dvs. cu rugămintea  să nu vă concentrați foarte mult pe divergențele dumnevoastră politice 
și să vă concentrați foarte mult pe nevoia acestui oraș. Cum a spus și dna. Popa mai devreme, Piața 
Matache nu este doar a cartierului, este a orașului București. Ceea ce vreau să punctez este că cartierul 
și zona Pieței Matache s-a extins și a înflorit odată cu edificarea Halei și a Pieței Matache. În momentul 
de față au fost expropiați peste 1000 de oameni și peste 80 de clădiri, multe dintre ele care erau de 
importanță, erau monumente. Multe dintre ele. Îmi cer scuze, am și emoții, nu prea sunt învățat să mă 
adresez la microfon și sunt și foarte nervos văzând că vă certați, dar.... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunt dezbateri normale vă rugăm frumos să înțelegeți, 
că noi aici totuși avem o responsabilitate și după cum ați observat până acum, colegii mei consilieri au 
pus doar întrebări tehnice și aspecte de legalitate. Vă rog. 
Domnul Marcu Silviu: Eu cred că Piața Matache este în faza să fie salvată, indiferent de cine conduce. 
Dar eu mă adresez astăzi consilierilor, care consilierii Sectorului 1, mă reprezintă pe mine și comunitatea 
mea. Comunitatea mea nu este cea de aici, 10 oameni. Da, comunitatea noastră este mult mai mare și 
este o comunitate care a fost traumatizată de ce s-a întâmplat. Da, când s-a demolat Hala Matache, s-a 
făcut Bulevardul Uranus. Șă știți că și atunci n-au fost toate lucrurile în ordine și atunci s-au sărit niște 
etape, s-au omis anumite avize și nu știu ce, dar ne concentrăm pe ce este. Nu putem să ne concentrăm 
foarte mult pe trecut. Vreau să ne concentrăm pe prezent și pe viitor. De ce? Pentru că trecutul nu ne 
ajută cu nimic. Da, trebuie să salvăm. Da, eu am făcut foarte mult lobi, ca să nu zic altfel. Da, am sunat 
pe toată lumea, pe toți cunoscuții din calitatea mea de lider a acestei zone, să-i rog să se concentreze pe 
oameni. Am avut ceva care s-a pierdut și nu mai există în multe locuri din România ce s-a pierdut acolo. 
Mergem cu toții la Paris, la turn, mergem cu toții la Londra, la Cbigbe. Noi ne-am distrus, ne-am tăiat 
ce am avut, ne-am aruncat la coșul de gunoi. Dar cu ajutorul unei firme cu care am lucrat și am fost 
prezent la foarte multe întâlniri, firma Vego, am rugat să fiu reprezentat aici pentru detaliile tehnice să 
vă de-a răspunsurile de care aveți nevoie. Avem această șansă, această șansă ca acest cartier care a fost 
de a fost creat de un negustor da, să reînvie. Gândiți-vă că nu s-a pus nimic, absolut nimic după ce s-au 
demolat 80 de clădiri, nimic, doar copaci pe bulevard. Avem zilnic 10 delegații de oficiali care merg 
între Calea Victoriei către Cotroceni, invitați din alte țări da, și tot felul de reprezentanți și trec pe lângă 
o mizerie de nedescris. Dacă mergi seara de la Polizu către Știrbei Vodă pe partea stângă o să vedeți 
doar două becuri aprinse. Nu sunt oameni, nu sunt locatari, nu mai e nimic în zonă. Da și suntem în 
mijlocul Bucureștiului, deci suntem înapoi în perioada interbelică. Da, când eu, negustorul, vin cu o 
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bucată de carne într-o buturugă și taie această sacrific această oaie vrând să o vând da, neputând s-o 
vând întreaga, o vreau s-o vând în bucăți în fața dvs. Și cu această ocazie da să îmi vine această zonă șși 
zona va se va reinventa cu hala și Piața Matache cum s-a reinventat și în perioada interbelică? Da, vă 
rog mult de tot este cel mai ușor lucru din experiența mea de 50 de ani să pui piedici, să găsești, nu știu 
la celălalt... să vezi ce a greșit... dar rămân în istorie doar cei care fac ceva, cei care au construit, doar 
cei care au fost vitezi și au plecat la luptă și au realizat ceea ce și-au propus. Eu mă rog pentru că suntem 
în perioada sărbătorilor, ca D-zeu să ne ajute pe toți și nu numai. Proiectul nostru da, să ne reinventăm 
cu toții și să facem ceva pentru noi, pentru comunitate, pentru copiii noștri. Am adus astăzi pe fata mea 
mijlocie care are 18 ani, de 7 ani trăim la Viena, că n-am mai putut să suport multe din chestiile ce mi 
s-au întâmplat și am plecat și am făcut drumul ăsta tot timpul pentru consultări, pentru dezbateri. Am 
adus-o astăzi aici să-i zic - uite, avem o șansă, ne vom întoarce acasă. Da, am administrat, nu știu dacă 
am menționat, 3 ani de zile Hala Matache, 13 ani a administrat nașul meu. Deci noi suntem aici acasă la 
Matache. Da, noi suntem la Matache. Vă rog mult de tot și  vă mulțumesc pentru votul dvs. pozitiv. Nu 
știu, am înțeles că vor fi și anumite amendamente. Avem aici un specialist, dacă e ceva să  vă lămurească, 
dar vă rog mult. Suntem în perioada sărbătorilor, haideți să fim buni. Haideți să fim buni și dăruiți-ne 
ceva. Vă mulțumesc mult. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Întotdeauna am fost buni! Mulțumim. Întotdeauna am 
votat oportunitatea proiectelor benefice. Dna. Haliț, domnul Ciungu, domnul Oianu, dl. Tudose dl. 
Podaru asta e ordinea, vă rog. 
Doamna Nicoleta Raluca Haliț: Nu aș vrea să mă îndepărtez de la scopul discuției și anume proiectul 
cu Piața Matache, însă am observat că dna. Primar tocmai a zis că vrea să facă un cadou locuitorilor 
Sectorului 1, așa că o invit să facem mai multe cadouri și să pună prin Secretariatul General proiectele 
pe care le-am solicitat la începutul ședinței pe ordinea de zi. Haideți, dna. Primar, haideți, dragi 
consilieri, să facem cât mai multe cadouri locuitorilor Sectorului 1, pentru că este nevoie de așa ceva. 
Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu, vă rog.  
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Mulțumesc frumos, dna. președinte. Primul rând le urez bine ați 
venit celor din cartier. Proiectul, într-adevăr, e unul ultra-necesar, trenează de foarte mulți ani, există în 
continuare, e undeva la 20% din suprafața terenului de acolo, înțeleg, există un proprietar privat, nu este 
în administrarea Primăriei Capitalei. Înțeleg că acest studiu de fezabilitate a fost făcut pe toată suprafața. 
Nu știm ce demersuri au întreprins Primarul Sectorului 1 și Primarul Capitalei pentru a prelua terenul, 
pentru a se asigura că au tot ceea ce le trebuie din timp. Înțelegem că există avize negative din partea 
Primăriei Capitalei, de la Ministerul Culturii, motiv pentru care venim cu amendamente tocmai pentru 
a-i da posibilitatea Primarului să se ocupe cât mai repede de aceste documente, pentru că fără ele este 
evident că proiectul, din păcate, nu va merge mai departe. Deci, noi pe oportunitate, grupul PNL va vota 
pentru și repetăm este nevoie ca primarul să lucreze mai departe pe aceste documente și separat. Există 
fonduri europene specific pentru acest lucru și e normal să cerem să se lucreze pe ele. Eu vreau să vă 
dau un exemplu de incapacitate și ineficientță al acestei administrații. Din păcate, pe fonduri locale 
despre care vorbea dna. Primar din martie 2021 avem votați indicatorii tehnico-economici pentru 
proiectul școlii și grădiniței din Greenfield. Deci un proiect deja votat, cu toate actele în regulă, 
proprietatea primăriei și din păcate, până astăzi nu s-a terminat licitația, adică nu s-a găsit un constructor 
de aproape 3 ani de zile, Primarul acesta nu a reușit să ducă la capăt o licitație pentru un proiect. Atenție 
la jumătate de preț și complexitate mult mai mică, pentru că deja are proiectul tehnic făcut. Vorbim de 
două clădiri, nu este ceva complex, nu vorbim de reintegrare a aspectelor de patrimoniu pe hala nou 
construită. Deci asta este realitatea în care ne aflăm astăzi. Din păcate, Primarul Sectorului 1 a venit și 
a dat o declarație politică și a fugit. Nu a stat să ne răspundă la întrebări. Repetăm, în documentația pe 
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care dânsa ne-a oferit-o și pe care nu înțelegem de ce nu o oferă publicului, nu înțelegem de ce nu vrea 
transparență, nu înțelegem de ce studiul de fezabilitate nu este public în acea documentație. Avizele 
curente date de instituțiile statului sunt nefavorabile. Deci, eu nu știu cum poate dânsa să construiască 
când ea nu a discutat cu Primăria Capitalei, ea nu a discutat cu Ministerul Culturii. Nu vorbim  de firmă. 
Că i-a făcut mafie acum 4 ani și acum e cu ei, la fel cum i-a făcut mafie pe ăia de la Romprest și acum 
e cu ei și le dă bani mai mulți. Clotilde Armand e istorie, e o dezamăgire pentru Sectorul 1. Este evident 
pentru toată lumea. Ce vrem însă într-adevăr este să se realizeze proiectul și pentru asta noi ajutăm 
propriu-zis, să facă acești pași. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Următorul, dl. Oianu .... 

Domnul Daniel Constantin Ciungu: Și drept urmare, în urma acestor documentații este evident că vor 
trebui reactualizați indicatorii și în viitor, suntem deschiși atunci să aprobăm, dar repet, vrem să fim 
realiști și vrem să ne uităm la documente, nu la declarații sau poze pe facebook pentru că acelea, din 
păcate, nu sunt decât asta ”declarații pe facebook”. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dați cuvântul domnului înaintea mea să...... 
Domnul Marcu Silviu: Aș avea rugămintea să îl ascultați și pe specialistul de la VEGO care a avut 
amabilitatea să vină. Să-i puneți aceste întrebări tehnice dânsului, da, pentru că dânsul când a plecat cu 
proiectul și a venit în fața dvs. bănuiesc că și-a făcut temele. Asta este treaba dumnealui și a 
dumneavoastră. Nu vreau... 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Lăsați-l puțin să vorbim și cu dânsul. 
Domnul Marcu Silviu: Sigur.  
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Eu am o întrebare specifică pentru dânsul. Dânsul a fost și în 
comisia de urbanism în care eu sunt membru și am discutat deja. În mod real nu cred că ține de dânsul 
să răspundă, în mod real ține tot de Aparatul Primarului. Eu îl întreb dacă îl ajută să punem un 
amendament în care spunem foarte clar să revină la Consiliul Local să actualizeze indicatorii tehnico-
economici și noi să votăm în viitor acest lucru. Din punctul nostru de vedere, dânsa va trebui să facă 
asta și atunci noi îi dăm și un pas în plus în acest proiect și asta asta-i întrebarea mea pentru dânsul. În 
rest, repet … 
Domnul Marcu Silviu: Orice zi în plus după 13 ani este foarte mult. Orice zi. Nu o luna, nu o săptămână, 
nu un an. Orice zi în plus pentru Hala Matache ... Domnul Ciungu, Hala Matache este și a 
dumneavoastră. Și Piața Matache. Și dumneavoastră vă este rușine... 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Am amintiri dragi acolo cu bunicul meu! 
Domnul Marcu Silviu: Vă spun și cine v-a făcut micii pe care ia-ți mâncat atunci. 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Un lucru. Noi astăzi îl votăm, dar ce vă spunem este că din punctul 
nostru de vedere... noi dăm și următorul pas, asta vă spun. Ce vedem noi din documentație este că 
documentația nu este gata și evident,  Primarul va trebui să se ducă la Primăria Capitalei, la Ministerul 
Culturii să ia documentele și sigur de acolo vor reieși alte date. Și atunci trebuie să revină în Consiliul 
Local pentru noi indicatori pe care și pe aceia îi vom vota. Deci, de asta vă spunem, noi suntem pentru 
și vă dăm și un pas, vă dăm, Doamne ferește, suntem  în plus la acel pas pentru că, repet, credem că va 
fi necesar. Din păcate, având aviz nefavorabil de la cultură și Primarul Sectorului 1 nu a luat până acum 
aceste documente... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În regulă. Haideți... 
Domnul Marcu Silviu: Da, eu vă rog pe dumneavoastră, și la nivel de grup, și la nivel individual, 
fiecare consilier... 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Este refuz. Scrie în documente... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu a fost întrebarea adresată către dumneavoastră. Vă 
rog, limitați-vă... 
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Domnul Daniel Constantin Ciungu: Nu, Doamne ferește! Este către Primar, în primul rând către 
Primar, apoi secundar... 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: O secundă, vă rog, aș vrea să vă întreb și eu ceva. Că vă da-ți seama, 
ne ascultă probabil toată lumea din zona Matache, cei care fac parte din asociația dumneavoastră și 
probabil o grămadă de alți oameni care nu fac parte neaparat din asociația dumneavoastră. Ne-ați spus  
că vrem să redăm orașului fața și imaginea pe care o avea înainte și ăsta-i visul nostru. Cei care locuim 
în București, toți ne dorim acest lucru. Încă o dată avem un dialog aici, pe care l-a inițiat dna. Primar 
absentă, ca de obicei, în care se insinuează că noi ne-am opune acestui proiect. Eu vă spun sincer, eu 
iubesc Bucureștiul, stau în București dintotdeauna, nu chiar dintotdeauna. Nu m-am născut aici, dar stau 
de foarte mulți zeci de ani aici și mi se rupe inima când am văzut ce s-a întâmplat în Piața Matache. 
Întrebarea mea este pentru dl. Arhitect în continuare, pentru că dvs. trebuie să înțelegeți, noi nu ne 
opunem la nimic. Dna. Primar a primit votul nostru de 3 ani de zile pe aproape tot ce și-a dorit. Peste 
150 de proiecte... nici...vă spun sincer, avem proiecte votate pe care nu le implementează. Deci, dacă 
dvs. hotărât, nu locuiți în România, dar vreți să vă întoarceți 
Domnul Marcu Silviu: Sigur. Am proprietatea în continuare la Piața Matache. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Sigur și sunteți hotărât să vă întoarceți acasă... 
Domnul Marcu Silviu: Așa e normal.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Și eu m-am întors tot așa. Și eu m-am întors tot așa, tot așa, disperat și 
cu un dor de casă extraordinar. Dacă dvs. vă puneți toate speranțele în acest Primar... 
Domnul Marcu Silviu:  Nu, eu pun în dvs. în dumneavoastră speranța. Dumneavoastră sunteți aici ca 
să mă reprezentați pe mine.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Fără discuții.  
Domnul Marcu Silviu: Doamna Primar este politic, domnul deputat este politic... 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Exact. Exact. Iar noi suntem alături de dumneavoastră. Votăm și acum, 
vom vota și data viitoare. Noi votam da pentru tot. Dar vă rog frumos fi-ți atenți la ce se va întâmpla în 
administrație în continuare. Dați-mi și mie pe domnul Arhitect o secundă.  
Domnul Marcu Silviu: Poate n-o să mai fie doamna Primar data viitoare și va fi un reprezentant de-al 
dumneavoastră. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Cine știe, cine știe.  
Domnul Marcu Silviu: Și trebuie să meargă cu proiectul mai departe. 
Să vă spun ceva. Pe mine mă interesează ca în momentul când trec pe stradă, să văd Matache acolo. 
Dați-mi și mie pe domnul Arhitect să-mi spună și mie câteva lucruri.  
Aș vrea să închei așa. Să știți că unui ciung care n-are un picior nu-l interesează cine-i de piciorul să 
meargă, și nici unui flămând, cine-i dă sandwich-ul. Și dacă vreți, o să-i răspund și domnului Tudose, 
care a menționat ce s-a întâmplat cu Casa Rădulescu. Să știți că și noi... Petrescu, scuze. A fost și o casă 
Rădulescu în zonă. La fiecare întâlnire vorbim cu dna. Primar și cu dl. Manager, cu care am colaborat 
din punctul nostru de vedere, foarte bine. Să știți că am colaborat și cu dl. Oprescu. Da, dl. Oprescu și 
cu toată lumea am colaborat. Noi suntem comercianți, noi suntem cei fără picior. Dați-ne piciorul. 
Mulțumesc frumos. Vă mulțumesc. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dați-mi și...... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul Marcu, domnul Marcu...o secundă... 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Stați puțin, domnul Tudose, stați puțin, domnul Tudose.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stau, stau 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Vă rog frumos, spuneți-mi și mie ceva, dar confirmați-mi și mie lucrul 
acesta. Ce se va întâmpla cu fațada istorică a Halei care nu mai există. 
Domnul Călin Alexandrescu: Bună ziua, doamna Președinte, domnilor și doamnelor consilieri. 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bună ziua.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să vă și prezentați ca să se consemneze în Procesul – 
verbal.  
Domnul Călin Alexandrescu: Bună ziua. Sunt Călin Alexandrescu. Sunt CEO-ul Vego, firma care a 
realizat studiul de fezabilitate pentru Piața Matache. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și PUZ-ul pentru Sector 1 pe care doamna Clotilde 
Armand la contestat în instanță.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bun. Spuneți-ne despre Piața Matache 
Domnul Călin Alexandrescu: Despre Piața Matache vă voi spune. Am fost foarte onorați să putem să 
participăm aici, chiar dacă s-a întâmplat în urma unei decizii a unei instanțe. Am înțeles foarte bine din 
dialogul extins pe care l-am avut cu reprezentanții ONG-urilor și a locuitorilor din zonă, importanța 
acestui proiect, fapt pentru care am ales să investim niște resurse mult peste ceea ce presupunea 
contractul pentru realizarea studiului de fezabilitate. Vă spun lucrul acesta pentru că în conformitate cu 
Hotărârea de Guvern nr.907, avizele obligatoriu de obținut la faza SF sunt cele de utilități, pentru că 
studiul de fezabilitate trebuie să conțină, printre multe alte lucruri studiate, inclusiv necesitatea devierilor 
de rețele și acest lucru trebuie prins în indicatorii tehnic-economici. Restul avizelor au fost, un hai să-i 
spunem, bonus din partea noastră. Am întocmit documentațiile și le-am depus la avizatori. Astăzi, față 
de anexa pe care dvs. o aveți, toate documentațiile sunt depuse. O să încerc pe cât posibil, într-un discurs 
foarte succint, să răspund la toate întrebările și la toate detaliile tehnice pe care le-ați dorit. Voi începe 
prin a menționa că avizul Direcției de Cultură nu a fost încă obținut, din considerentele pe care le-a 
explicat și dl. City manager mai devreme, că nu pot fi achitate taxe. Dar vă pot spune că reprezentanții 
Direcției de Cultură au primit două documentații, că așa solicită ei în cadrul procedurilor lor prin care 
sunt organizați. La fel și restul avizelor. Comisia tehnică de circulație din cadrul PMP și-a dat avizul 
pozitiv pentru acest studiu fezabilitate. El este depus și la ISU... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: K. Vă rog, cu tot respectul pentru dumneavoastră și 
pentru profesionalismul dumneavoastră, art.7, vă rog că trebuie să se consemneze aici. Art. 7 din 
Hotărârea nr.907/2016 scrie clar că SF-ul studiul de fezabilitate nu poate fi aprobat fără avizele de la 
cultură, mediu, comisia de transport, de circulație, urbanism din PMP, ISU etc. Deci, acolo, în articolul 
7, asta scrie că trebuie să le conțină, iar certificatul de urbanism, avizele conforme pentru asigurarea 
utilităților, precum și alte avize, acorduri, studii specifice, după caz, în funcție de specificul obiectivului 
de investiție.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Lăsați-mă, lăsați-mă și pe mine... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta-i legea. Domnul Oianu, vă rog. Nu continuați cu 
chestii tehnice pe care nu le înțelege nimeni din cine ne ascultă. Deci, eu vă întreb strict  ca un om 
simplu.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Înainte, reprezentantul ONG-ului a spus că Piața Matache a 
Bucureștiului, a bucureștenilor, bineînțeles, ea noastră, a tuturor. Deci, pe mine din punct al cetățeanului 
care locuiesc în Sectorul 1, în Sectorul 2, Sectorul 5, când trec pe acolo am să văd piața cu fațada istorică 
care mi-a făcut copilăria fericită sau n-am s-o văd. Și asta vreau să îmi spuneți dvs. că am înțeles că 
sunteți arhitect. 
Domnul Călin Alexandrescu: Sunt urbanist de profesie și vă vorbesc cumva în dublă calitate. Pe lângă 
cea de urbanist și de specialist în acest domeniu, am să-i spunem o bogată experiență... 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Răspundeți-mi la întrebare, foarte specific.  
Domnul Călin Alexandrescu: Răspunsul este da cu o steluță ca să vă răspund cât se poate de ... steluța 
este da, forma va fi aceeași. Elementele din vechea piață nu vă putem spune încă câte din ele pot fi 
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recuperate. Spun lucrul ăsta și urma să ajung în discursul meu tocmai pentru a vă răspunde la întrebare, 
noi am făcut o muncă de detectivi pentru a identifica unde au fost duse elementele Halei Matache. Vă 
spuneam că am o bogată experiență în administrație publică. Am fost și Arhitectul-Șef al Sectorului 4. 
Piața Matache este singurul monument istoric de pe raza Sectorului 1, că tot l-a menționat cineva, care 
a generat zonă de protecție în Sectorul 4. Nu știu dacă știați lucrul acesta fiind depozitat într-o hală pe 
Drumul Bercenarului sau unde este ea în Sectorul 4. Direcția de Cultură ne-a obligat, eu în calitate de 
Arhitect-șef la momentul respectiv, să punem zona de protecție a Halei Matache în Sectorul 4. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Am înțeles. Deci șansele ca noi să recuperăm imaginea care ne-a 

adus atâta bucurie și nostalgie în București, imaginea istorică a zonei, sunt mari. Șansa asta e 
mare 
Domnul Călin Alexandrescu: Foarte mari. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: În sensul că vă ocupați de chestia asta. 
Domnul Călin Alexandrescu: Ne-am ocupat. Am avut în vedere în studiul pe care noi l-am realizat să 
luăm opiniile tuturor specialiștilor și o s-o citez aici, pentru că este cumva parte din studiu, pe dna. 
profesor Hana Derer, înainte de demolarea halei a avut buna inspirație să realizeze un releveu și un 
studiu istoric foarte detaliat.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Exact. 
Domnul Călin Alexandrescu: Noi l-am studiat.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ok. 
Domnul Călin Alexandrescu:  Am identificat elementele cu adevărat importante din punct de vedere 
al fațadei și am încercat să replicăm pe cât posibil în proiectul pe care noi l-am propus. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Exact. Și acuma vă mai întreb ceva, pentru că vă dați seama, pentru 
noi, bucureștenii, sigur este important pentru cetățenii din Sector și pentru ONG-ul respectiv ca să-și 
redobândească Piața cu partea comercială. Pentru noi este importantă imaginea istorică și frumusețea și 
pitorescul străzii respective și asta e cel mai important pentru toată lumea care locuiește în București. Pe 
lângă asta vreau să mai pun o întrebare. În acest proiect, tocmai ce ați făcut SF pe el, există și un proiect 
imobiliar în zonă?  
Domnul Călin Alexandrescu: Eu nu am cunoștință despre acest proiect imobiliar. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Atât. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Era domnul Tudose, imediat domnul Podaru, domnul 
Bîrgău și domnul Ciungu.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Profit de prezența domnului CEO de la VEGO și să-i solicit în mod 
public pentru a lămuri și a rezolva întrebarea pusă de dl. consilier Ciungu studiul de fezabilitate nu este 
public datorită unei adrese primită de Primăria Sectorului 1 și anexată în documentație la cererea Vego, 
adică Vego a cerut ca acest studiu să fie prezentat doar persoanelor strict interesate și abilitate să îl 
cunoască. Cetățenii nu sunt, ca să spunem așa, de rangul necesar ca să cunoască studiul de fezabilitate. 
Prin prezența domnului CEO cer în mod public posibilitatea ca toți cetățenii Sectorului 1 să poată să 
cunoască acest studiu și să-și dea o opinie referitoare la acest proiect, pentru că ceea ce am observat eu 
se poate să observe și alții. Pe de altă parte, am înțeles bonitatea și deschiderea Vego de a face muncă 
voluntară, dar totuși administratorul public a spus că nu se pot plăti anumite avize fără votarea 
indicatorilor. Și într-o inducere în eroare, nu știu dacă este corectă sau nu, eu mă bazez pe documentele 
puse la dispoziție, deși domnul CEO a spus că sunt documentațiile depuse la Direcția de Cultură, scrie 
negru pe alb și dacă este necesar, o să fac o solicitare către Primărie să obțină un răspuns scris de la 
Direcția de Cultură dacă aceste documentații au fost respinse sau trimise spre completare și ca să închid 
cu un punct nevralgic care apare aici în menționat chiar de VEGO, se solicită un PUZ. Este normal să 
fie așa. Vorbim de o suprafață de peste 10.000 m,  11.725, vorbim de 23 de clădiri monument, vorbim 
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de refacerea unei zone istorice. Toate aceste elemente ne induc ideea necesității unui PUZ eliberat sau 
emis de Capitală, pentru că Direcția de Cultură condiționează eliberarea avizului de un PUZ aprobat. Vă 
rog să-mi spuneți nu apare nicio mențiune legată de PUZ în studiul de fezabilitate. Vă rog să-mi spuneți 
ce demersuri ați făcut la Capitală pentru acest PUZ? Știm că există disensiuni între Capitală și Sector 
privitoare la drepturile de proprietate de preemțiune, inclusiv la Casa Dimitrie Petrescu, la care Capitala 
probabil își va exercita dreptul de preemțiune. Ceea ce înseamnă că nu va ajunge în administrarea 
Sectorului 1 așa cum își dorește dna. Primar. Totodată, legat strict de piață, vreau să-mi spuneți ce pași 
s-au făcut în efectuarea acestui PUZ pentru zona Pieței Matache, Piața Haralambie Botescu și dacă dvs. 
repet, vă dați acordul ca acest studiu să fie un studiu public, este plătit din bani publici, stimate domn, 
este plătit din banii tuturor cetățenilor din Sectorul 1. Inclusiv a domnului consilier Oianu, ai mei, ai 
tuturor, și care poate că avem dreptul să îl cunoaștem și dacă nu ocupăm locul de consilieri în cadrul 
Sectorului 1. Și probabil așa gândesc și ceilalți cetățeni. Încă o dată, repet, ca să fiu bine înțeles, 
oportunitatea nu intră în discuție. Oportunitatea este strict necesară. Faptul că aici s-a plecat de la bun 
început cu un pas ilegal, respectiv de demolare a unei clădiri monument de clasare făcută de către PMP, 
nu justifică ca Administrația Sectorului 1 să meargă la rândul ei cu o serie de ilegalități mai departe, 
chiar dacă acestea sunt spre bunele intenții. Drumul spre iad este pavat cu bune intenții. Dar aceste bune 
intenții, din păcate dacă se fac cu încălcare a legii, noi, cei 27 de consilieri, răspundem. Și în cunoștință 
de cauză și membru al comisiei de urbanism, toate problemele pe care eu le-am ridicat sunt probleme 
de ordin tehnic, nu sunt probleme de oportunitate. Vă cer încă o dată în mod public punerea la dispoziția 
publicului a studiului de fezabilitate cu acordul dvs., revenind la acea adresă prin care cereți 
confidențialitate Primăriei Sectorului 1. De ce pe un studiu plătim din bani publici? Mie greu de înțeles 
și aștept răspunsurile dvs. Mulțumesc. O să revin dacă e cazul.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, aveți clauză de confidențialitate? 
Domnul Călin Alexandrescu:  Bună ziua, domnul Tudose. Vă salut! Pentru cei dintre dumneavoastră 
care nu știți, domnul Tudose împreună cu mine și cu alții, am participat la o dezbare publică, săptămâna 
trecută, pe 21 dacă nu mă înșel, în care toate motivele de nelegalitate pe care domnul Tudose le invocă 
au fost demontate prin argumente pe care eu le-am adus. Îmi are rău că domnul Tudose a ales să nu preia 
niciunul dintre acele argumente pe care eu i le-am pus la dispoziție. Dar cu permisiunea dumeavoastrăbo 
să le reiau cât mai scurt, pentru că eu cred că dezbaterea trebuie să o purtați mai mult dumneavoastră, 
iar eu să răspund la tehnic. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: K. O să vă punem  noi întrebările punctual. Aveți 
clauză de confidențialitate? 
Domnul Călin Alexandrescu: Solicitarea noastră către autoritatea publică a fost aceea că din 
considerente care țin de GDPR și datorită sau, din cauza soft-urilor pe care noi le utilizăm, aceste lucruri 
să nu fie făcute publice, în sensul de urcate pe site. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc. 
Domnul Călin Alexandrescu: Mai departe, solicitarea domnului Tudose, ca eu să îmi dau acum acordul 
public, acest lucru se va putea întâmpla cu departamentul juridic. 
Domnul Călin Alexandrescu: Nici nu e nevoie. Nu este nevoie pentru că nouă trebuie să ni se pună la 
dispoziție orice document solicităm. Domnul Podaru, imediat domnul Ciungu. 
Domnul Dan Niculae Podaru: Proiectul a fost, doamna Secretar General a Primăriei, proiectul a fost 
supus dezbaterii publice, s-a aflat în perioada aceea de 10, 30 de zile?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu. Nu e pe site.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vă referiți la Piața Matache?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, la acest proiect. 
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Domnul Dan Niculae Podaru: Ne-ați spus de fiecare dată că este obligatoriu pentru orice proiect, având 
în vedere că este un act normativ.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Aprobarea indicatorilor nu reprezintă 
una cu caracter normativ, motiv pentru care nu a fost supus dezbaterii publice. Prin acest proiect se 
aprobă indicatorii tehnico-economici.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Studiu de fezabilitate.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu a fost supus dezbaterii publice la 
momentul acesta, deci nu există un raport. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Bârgău și imediat domnul Ciungu.  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Da, stimați consilieri, cred că ar fi fost bine ca săptămâna trecută, 
la acea dezbatere publică, să participăm cât mai mulți. Eu nu am participat, din păcate, n-am putut să 
stau foarte, foarte mult, dar am înțeles în mare parte acest proiect. Susținem în totalitate noi, consilierii 
PMP, acest proiect. Este clar benefic pentru tot Bucureștiul, nu numai pentru locuitorii Sectorului 1. Și 
într-adevăr unele chestiuni ce spunea Tudose de legalitate și așa știu că au fost discutate și cum spunea 
și reprezentatul Vego, demontate cumva. Noi votăm oportunitatea, votăm acest proiect, cred că este... A 
fost inclusiv una dintre asociații prezente acolo și din câte spunea dl. reprezentant de la Vego, cred că a 
mai făcut niște discuții prin luna iunie, iulie, dacă nu mă înșel... 
Domnul Călin Alexandrescu: Pe 29 iunie a fost o dezbatere publică cu... 
Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Deci nu este pentru prima dată când se discută acest proiect. Noi 
suntem astăzi în 28 decembrie am ajuns pentru acest proiect și stăm aici 5 h să dezbatem ceea ce puteam 
să dezbatem și acum câteva luni de zile. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Domnul Ciungu, vă rog.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc. Pe partea de legalitate, pe partea de avize necesare 
în plus, am pus o întrebare la început legată de ... ok, astăzi votăm acești indicatori și întrebarea era dacă 
urmează alți indicatori după ce se vor face pașii următori în documentație, avize de la Cultură, de la 
Primăria Capitalei și așa mai departe. Eu cred că va fi nevoie prin simplul fapt că va trece timp și prețurile 
în continuare la materialele de construcții cresc sau se schimbă și atuncea cred că vor reveni cu 
indicatorii. De asta noi suntem dispuși să punem și acest lucru în amendamentul nostru. Deci, repet, noi 
suntem aici să lucrăm în plus, să ajutăm în plus.  
Domnul Călin Alexandrescu: Pot să vă răspund?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: O secundă, mi-ați răspuns și dvs. parțial și da aștept răspunsul 
final, ne-a răspuns și dl. Tudose legat de aceste declarații. Până una, alta, într-o dezbatere publică se 
discută într-adevăr cu argumente înainte și înapoi, dar într-un final că de asta ar trebuie să fie o dezbatere 
publică lungă, Primăria trebuie să vină cu niște acte finale semnate, asumate de către Direcția Juridică a 
Primăriei și de către Secretarul general al Primăriei și de către Primar. Dacă dânșii, pe semnătura 
dumnealor, își asumă aceste lucruri pe legalitate este prerogativa dânșilor și instanța poate decide mai 
departe orice dorește pe această temă. Repet, noi pe oportunitate suntem pentru și, repet, pentru cei de 
aici ați auzit, în momentul de față nu erau necesare toate acele avize pentru a face SF-ul. Deci este 
evident că ori dvs., ori Primăria, cine va duce mai departe proiectul, veți fi obligați să luați avizele 
următoare. Deci, evident, va veni un al 2-lea pas iarăși cu indicatori. 
Domnul Călin Alexandrescu: O să vă răspund foarte succint. În noiembrie 2023 s-a modificat HG nr. 
907 și, la solicitarea autorității publice locale, în pofida faptului că noi am definitivat studiul de 
fezabilitate și l-am predat autorității publice în octombrie, adică înainte de această modificare, am 
revizuit indicatorii conform noilor prevederi. Și astăzi, indicatorii tehnico-economici pe care dvs. îi aveți 
și urmează să fie supuși la vot conțin inclusiv o marjă de eroare de 25% pe care legiuitorul a considerat-
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o necesar în luna noiembrie. Nu știu să vă spun cu exactitate articolul, dar astăzi indicatorii aveți inclusiv 
cu o marjă de eroare maximală prin care orice creștere poate fi combătută.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Zâmbesc nu, pentru că... da, avizele n-au nicio treabă cu prețul 
acesta până la urmă. Faptul că sunt necesare avizele mai departe, alte avize...autorizații și așa mai 
departe. 
Domnul Călin Alexandrescu: Fără obținerea avizelor nu se poate obține autorizația de construire. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc. Mulțumesc frumos.  
Domnul Călin Alexandrescu: Legat de costurile care le-ar putea genera eventualele avize, ele au fost 
cumva prinse în studiul de fezabilitate. Modificările pe care le-ar putea aduce Comisia Zonală pentru 
Monumente sau reprezentanții Inspectoratului pentru Situații de Urgență, noi credem și avem 
certitudinea astăzi că avem suficientă experiență încât să fi putut prevedea orice ar putea spune dânșii.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Bun, bun. Încă un lucru, stați puțin, aici este o diferență. Este o 
părere, în primul rând. Nu știm ce se va întâmpla în fizic în acele ședințe, dar încă o dată, noi nu lucrăm 
pe provizioane, noi lucrăm pe document. Adică în momentul în care vine acel aviz și va scrie ceva pe 
acel aviz, cu o sumă specifică în acel aviz, noi, Consiliul Local, suntem obligați, iarăși, noi, Primarul 
este obligat iarăși să aducă proiectul pentru indicatorii noi în fața Consiliului. Atât. Deci noi despre asta 
vorbim. Unu la mână, doi la mână. Zâmbeam mai devreme ... E un zâmbet de dezamăgire. Același lucru 
s-a întâmplat pe proiectul despre care vorbeam mai devreme, aprobat în martie 2021 pentru 50 de 
milioane de lei. N-a făcut nimic 2 ani de zile pe el. A venit în martie 2023, l-am aprobat iarăși, crescut 
cu 50%. 75 de milioane de lei pe același proiect. Deci am închis aici. Mulțumesc frumos pentru 
răspunsuri, sper să se facă lucrurile cât mai repede. Noi suntem aici să ajutăm. Repet, haideți să mergem, 
vă rog frumos, dna. Președinte, către amendamente și vot. 
Domnul Călin Alexandrescu: Dacă pot să-mi închei și eu toată această dezbatere, foarte scurt. Aș vrea 
să spun doar atât - dacă noi, de la Vego, am putut să depășim orice potențiale animozități despre care 
vorbea inclusiv dna. Viceprimar la începutul dezbaterilor, cred că lucrul ăsta și am putut să concentrăm 
atât de multe resurse pentru realizarea studiului și am înțeles importanța acestui obiectiv... Cred că 
eventualele animozități care se pot genera aici din dezbatere...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să nu interveniți că declarații politice fac doar 
consilierii și eu nu cred că a făcut vreun consilier în această zi vreo declarație politică. Ați văzut, sunt 
chestiuni pur tehnice, ca să aprobăm în cunostință de cauză.  
Domnul Călin Alexandrescu: Doamna Președinte, apreciez foarte mult felul în care conduceți ședința. 
Vreau să-mi punctez faptul că nu m-ați lăsat să-mi duc nicio idee până la capăt. Faptul că mă aflu astăzi 
în fața dvs. pentru a răspunde oricăror întrebări, nu înseamnă o declarație politică. Faptul că răspund 
unor lucruri care s-au punctat încă de la începuturile dezbaterilor legate de compania pe care o reprezint, 
nu cred că înseamnă o dezbatere politică sau o declarație politică.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Iertați-mă... 
Domnul Călin Alexandrescu: Atât voiam să spun. Cred că eram cel mai îndreptățit... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Dar declarația dumneavoastră... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Declarația dumneavoastră nu are nicio treabă cu 
declarațiile politice. Sunteți specialițti, vă respectăm cuvântul. Vă rog, haideți ca să încheiem dezbaterea 
totuși, că durează de foarte mult timp, domnul Tudose, domnul Bârgău, doamna Porumb.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Deci foarte scurt. Reprezentantul Vego, ați spus că ați făcut 
revizuirea proiectului. Aceasta s-a făcut gratuit? Deci revizuirea proiectului în luna noiembrie s-a făcut 
gratuit, cu marja de eroare de 25 pe care ați menționat-o? Și nu mi-ați răspuns în mod explicit și cel 
răspuns clar cu DA sau nu, este necesar PUZ făcut în acest moment conform cerinței Direcției de 
Cultură? Da sau nu? Deci am această solicitare simplă că spuneți că n-ați fost lăsat să vorbiți. Ba da, ați 
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fost lăsat să vorbiți. Ați evitat, așa cum ați făcut în tot studiul. O dublă măsură, așa cu suprafețe diferite, 
cu cărți funciare diferite. Ok, am înțeles, aveți experiența necesară. Eu nu sunt urbanist, dar am întrebat 
negru pe alb, este necesar PUZ așa cum l-a cerut Direcția de Cultură? Da sau nu? 
Domnul Călin Alexandrescu: Imediat, imediat, așteptați.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Aștept, aștept 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-am dat cuvântul tuturor. Vă rog opriți unul dintre 
voi microfonul ca să pot să mai dau așa... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Mulțumesc.  
Domnul Călin Alexandrescu: Acum se aude. Nu am evitat dl. Tudose, v-am răspuns și pe 21 și vă 
răspund și acum la microfonul acestei dezbateri. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Foarte bine! 
Domnul Călin Alexandrescu: Nu este obligatoriu realizarea unei documentații PUZ.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok. Și atunci de ce Direcția de Cultură o cere? 

Domnul Călin Alexandrescu: Dl. Tudose pe cuvânt, am încercat să urmăresc toate observațiile dvs. și 
să le punctez cât mai bine. Puneți atât de multe lucruri pe tapet și creați... încât nu vă pot urmări. Aveți 
cuvântul meu de onoare. Am încercat, nu reușesc.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok. 
Domnul Călin Alexandrescu: De ce a cerut Direcția de Cultură? Pentru că în corpul certificatului de 
urbanism a fost făcută mențiunea despre un PUZ mai vechi, aprobat și expirat și Direcția de Cultură a 
citit în mod eronat mențiunea despre acel PUZ și a solicitat în adresă de completare PUZ - ul acela care 
astăzi nu mai este legal... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă, este vorba de PUZ-ul acela din 2013, 
suspendat în 2013 și repus în funcțiune în 2016. Deci e ok... 
Domnul Călin Alexandrescu: Acela. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Minunat! Este minunat ceea ce am auzit! 
Domnul Călin Alexandrescu: Nu am spus că este ok acel PUZ, am spus că acel PUZ este expirat și că 
Direcția de Cultură l-a solicitat dintr-o eroare, crezând că se referă la obiectivul nostru.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci e expirat, ok.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Cer să se consemneze acest lucru și să îmi fie trimisă dovada în scris 
a Primăriei Sectorului 1 către Direcția de Cultură a Municipiului București prin care precizează punctul 
de vedere al Vego, tocmai  menționat anterior. Pentru că din informațiile mele și conform legii este 
necesar pentru o zonă care tratează monumente și o clădire fost monument, chiar dacă a fost demolată, 
existența acestui PUZ. Dacă cumva informațiile mele sunt eronate, dă un răspuns scris de la Direcția de 
Cultură în urma adresei făcută de Primăria Sectorului 1 către PMB. Nu mi-ați răspuns dacă revizuirea 
s-a făcut gratis. 
Domnul Călin Alexandrescu: Da, revizuirea s-a făcut gratuit. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Minunat! Faceți numai cadouri cetățenilor Sectorului 1 și este 
absolut minunat! Și doamnei Primar evident.  
Domnul Călin Alexandrescu: Cetățenilor Sectorului 1... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, da, da, am înțeles. Nici nu am spus.. 
Domnul Călin Alexandrescu: Ați spus și doamnei Primar.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În regulă. Haideți, mulțumesc.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Discutam foarte mult pe acest proiect 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai are cineva să-i adreseze întrebări domnului? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnului nu, iar lui Bârgău, vreau să spun că pentru Bârgău nu 
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sunt Tudose, sunt colegul Tudose, consilierul Tudose, așa cum mă adresam și eu lui. Dar dacă vrem să 
ne adresăm așa există și alte metode. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc da, dl. Bârgău, dvs. aveați cuvântul? 
Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Cred că am spus dl. Tudose, dar îmi cer scuze dacă nu a spus dl. 
Tudose, știți că v-a respectat întotdeauna. Nu cred că există altfel de discuții. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În regulă! 
Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Referitor la indicatori tehnico-economici și revenirea cu acești 
indicatori în momentul de față nu știm dacă se va reveni sau nu se va reveni cu acești indicatori. Tocmai 
ce ne-a spus reprezentantul că ei au fost actualizați la luna octombrie.Iar pe parcursul acestui proiect 
amplu este posibil poate peste un an, peste 2 ani, peste 3 ani să revenim cu acești indicatori.Actualizarea 
indicatorilor nu avem de unde să știm, iar influența acelor avize pe care de care tot vorbim noi că vor 
influența cumva această sumă a proiectului. Cred că este și o rubrică de diverse și neprevăzute din câte 
știu, în orice proiect care este până aproximativ 10% și este posibil la fel să să fie sau să nu fie influența 
respectivă. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ozata, vă v-ați înscris la cuvânt. Mulțumesc dna. 
Porumb vă rog. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: După toată dezbaterea tehnică și mulțumim 
reprezentanților pentru toate aceste clarificări, îi rog pe colegii de la tehnic să înregistreze un 
amendament pe care grupul PNL îl depune la acest proiect. Din câte am înțeles aici opinia noastră la 
final rămâne următoarea important este realizarea acestui proiect într-un termen cât mai scurt și din 
punctul nostru de vedere, luând în considerare și oportunitățile pe care le are Primăria Sectorului 1. Mai 
departe, toți pașii care trebuiesc realizați de primar, de city manager, de firmele pe care le contractează 
este strict responsabilitatea primarului. Consiliul Local își face datoria, votează oportunitatea acestui 
proiect, consilierii care apreciază oportun acest proiect, iar în ceea ce ne privește revenim și la bugetul 
Primăriei Sectorului 1. Considerăm că din păcate în acest mandat au rămas foarte multe proiecte care nu 
au fost demarate, implementate, proiecte care din păcate nu sunt eligibile prin fonduri europene și ne 
dorim demararea acestora din bugetul local. Iar pentru acest proiect unde avem o oportunitate, și anume 
un Fonduri European de dezvoltare regională, programul operațional regional, solicităm primarului 
Sectorului 1, prin acest amendament, să demareze acest proiect utilizând fonduri externe 
nerambursabile. Din păcate, până acum n-am avut un bun Primăria Sectorului 1, acest mandat nu a avut 
un bun istoric cu fondurile europene. Din 40 și ceva de cereri, 48 de cerere, o singură cerere aprobată. 
E cazul ca Primăria Sectorului 1 să nu mai fie la coada primăriilor care absorb fonduri europene și 
considerăm că e o bună oportunitate să utilizăm banii cetățenilor din Sectorul 1, repet, către proiecte 
care așteaptă construcții de creșe noi, grădinițe, școli cu prioritate, pentru că știm prea bine cât de 
aglomerat e sunt listele de așteptare în perioada înscrierilor. Astfel, se completează baza legală din 
preambulul proiectul lui de hcl nr. K2-316 din 21.12.2023, după cum urmează ordonanța de urgență 
numărul 183/2022 privind stabilirea unor măsuri pentru finanțarea unor proiecte de regenerare urban 
articolul cinci se modifică și va avea următorul cuprins finanțarea obiectivului de investiții modernizare 
și refuncționalizare realizare construcție nouă Piața Matache se va face din fonduri externe 
nerambursabile în cadrul politicii de coeziune, din Fondul European de Dezvoltare Regională, 
programul operațional regional, prioritatea regenerare urbană, iar după articolul cinci se va introduce 
articolul 5,1 care va avea următorul cuprins Primarul Sectorului 1 va actualiza indicatorii tehnico-
economice investiții în funcție de condițiile impuse de avizul conform al Ministerului Culturii. Vă 
mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc, dna. viceprimar, până introduc colegii 
propunerea, amendamentul formulat de grupul PNL o să concluzionez și încheiem dezbaterile pe acest 
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proiect. Tot ce s-a discutat astăzi până acum cu câteva completări ale mele. Apreciem proiectul ca fiind 
o necesitate atât pentru comunitatea locală a Sectorului 1, dar și pentru Municipiul București și acest 
demers reprezintă un prim pas în refacerea acestui spațiu loc emblematic pentru București, care a fost 
Piața Matache. Însă pentru ca realizarea lui să devină posibilă, trebuie să avem certitudinea că acest 
proiect va deveni realitate, stimate domnule administrator public, că văd că v-ați așezat la pupitru și nu 
va rămâne în stadiu de intenție pentru viitorul apropiat, nu doar să avem așa niște randări frumoase pe 
niște plaje. De aceea, în urma analizării documentații prezentate consilierilor, noi avem următoarele 
observații pe care le-a enumerat colegul Tudose și le schițez pe scurt execuția acestui proiect și să se și 
consemneze în procesul-verbal execuția acestui proiect în zona centrală a municipiului București, la 
limita dintre zona construită protejată Griviței și zona influența Gării de Nord, necesită o multitudine de 
avize pe care nu le regăsim ca să se consemneze în procesul-verbal. Vă repet, avizul de la Ministerul 
Culturii, comisiei tehnice de circulație din cadrul direcției transporturi din PMP, de mediu, avizu ISU, 
avizul de la serviciu de proiecte urbane din cadrul Direcției Generale de Urbanist și Amenajare a 
Teritoriului din Primăria Municipiului București și altele pe care nu le mai enumăr. Terenurile pe care 
urmează a se construi nu sunt toate în administrarea Sectorului 1 și este cel puțin ciudat să validăm un 
proiect a cărui execuție depinde de parcele pe care nu le administrăm.Solicităm dna. secretar, contractul 
de prestări servicii cu numărul J/AC/212 din 23/05/2023 să vă notați, vă rog și solicităm punerea la 
dispoziția consilierilor locali a studiului de fezabilitate și expertiza tehnică întocmită de VEGO, la 
dispoziția consilierilor locali. Atenție, dacă votul Consiliului Local va fi favorabil și dacă proiectul este 
considerat oportun pentru comunitate, să se consemneze în procesul-verbal al ședinței de astăzi că 
proiectul nu a îndeplinit toate etapele legale și procedurale că primarul Clotilde Armand arhi, arhitectul 
șef Bianca Buzdugan și administratorul public Tudor Roșca impersonam sunt direct responsabil și-și 
asumă întreaga responsabilitate privind întocmirea, legalitatea, obținerea avizelor și achizițiilor privind 
proiectarea și execuția proiectului conform prevederilor articolului 240 alineatul 3 și 4 din OG. 57 
privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare și asta tocmai pentru a da siguranța 
tuturor cetățenilor din Sectorul 1 că este vorba de o intenție reală de a construi pentru comunitate și nu 
doar o altă postare pe rețelele de socializare. Vă mulțumesc pentru atenție supun aprobării amentamentul 
formulat de dna. Porumb 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Să-mi dați și mie cuvântul vă rog 
frumos. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Imediat dna. secretar vă rog să vă exprimați votul pe 
amendamentul formulat de grupul PNL pentru acest proiect. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Porumb să ne predați 
amendamentul în original și de asemenea, în baza articolului 139 alineatul 12 din Odonanța 57/2019, 
apreciez acest amendament ca fiind de fond în lipsa avizării din partea direcțiilor de specialitate. Solicită 
reexaminare a proiectului de hotărâre, urmând ca ulterior să supuneți votului solicitare secretarului 
general în vederea reexaminării. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, o să supun în etapa următoare și propunerea 
secretarului, dl. Tudose, vă rog scurt suntem în procedură de vot. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Foarte scurt, o mențiune VEGO s-a adresat și a comunicat despre 
devierea de rețele. Vorbim de apă, canal, electrică, telecomunicații, gaze în suprafețe de circa 180-200m² 
deviere, fiecare rețea, aceste rețele aflându-se atât pe teritoriu aflat în administrare a Sectorului 1 cât și 
pe teritoriul privat. În afară de faptul că nu au costurile estimate pentru deviere, vreau să știu cum se 
face devierea unei rețele pe teritoriu privat, atâta timp cât nu ai acceptul proprietarului!? Mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, rog să vă exprimați votul, dl. Iordan, dl. 
Dinu, dna. Grigorescu, dl. Drăgușin .Ok au votat toți consilierii prezenți 15 voturi pentru, 9 abțineri, un 
vot împotrivă. Amendamentul a fost aprobat.  
 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB  

LA PROIECTUL K2-316/21.12.2023 

A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU, 9 ABȚINERI ȘI 1 VOT  ÎMPOTRIVĂ 

25 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Colegii de la tehnic ați introdus și propunerea doamnei secretar. Propunerea de reexaminare. Vă supun 
aprobării propunerea de reexaminare a proiectului formulată de dna. secretar general. Vă rog un pic de 
liniște în sală că vă rog un pic de liniște în sală. Suntem în procedură de vot. Nu știu. Vă rog dacă aveți 
discuții private, vă rog să ieșiți din sală. Haideți, vă rog păstrați liniștea în sală. Suntem și în procedură 
de vot. dl. Ozata, dl. Tudose, dna. Grigorescu vă rog să vă exprimați votul dna. Sorete dl. Ned nu să vă 
exprimați votul din online. Vă rog avem așa 2 voturi pentru, 10 abțineri, 13 împotrivă. Propunerea de 
reexaminare nu a fost aprobată. 
 

PROPUNEREA DE REEXAMINARE  A PROIECTULUI K2-316/21.12.2023 

A FOST RESPINSĂ CU 2 VOTURI PENTRU, 10 ABȚINERI ȘI 13 VOTURI  ÎMPOTRIVĂ 

25 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 
Un pic de liniște în sală, votăm proiectul în integralitate. Vă supun aprobării proiectul de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economice ai obiectivului de 
investiții modernizare și refuncționalizare realizare construcție nouă Piața Matache. 
Proiectul numărul cinci, proiectul în integralitate, cu amendament și formulă propunerea proiectul în 
integralitate. Vă rog să vă exprimați votul pentru proiectul privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, a documentației tehnico-economici pentru modernizare și construcție nouă Piața Matache 
dna. Halaț, dl. Ned, dna. Grigorescu vă rog să vă exprimați votul din online. Da. În acest moment nu 
apar online. O să opresc votul. Avem 23 de voturi pentru și un vot împotrivă. Deci proiectul a fost 
aprobat. Vă mulțumesc. 
 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI TEHNICO-ECONOMICE ȘI A 
INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI AI OBIECTIVULUI DE INVESTIȚII 

“ MODERNIZARE ȘI REFUNCȚIONALIZARE / REALIZARE CONSTRUCȚIE NOUĂ 

– PIAȚA MATACHE” 

 

A FOST APROBAT CU 23 VOTURI PENTRU ȘI 1 VOT  ÎMPOTRIVĂ 

24 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi privind aprobarea documentație tehnico-economice și a 
indicatorilor tehnico-economice a udectivului de investiții modernizare și refuncționalizare realizare 
construcție nouă Piața 1 Mai 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua stimați colegi cer cuvântul și la acest punct. Nu este 
pentru prima oară când este supus atenției consiliului Piața 1 Mai și o rog pe dna. secretar să-mi 
menționeze dacă, conform discuției avute data trecută, când a fost supus proiectul atenției consiliului, 
dacă s-a refăcut acel aspect prin care proiecția proiectului  a depășit suprafața aflată în administrarea 
Sectorului 1. Deci…… 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog un pic de  liniște în sală că nu mai înțelegem 
nimic. Vreți să luăm o pauză, vreți o pauză, că nu mai înțelegem nimic? Vorbiți prea tare, vreți pauză 
sau nu? dl. Tudose vă rog. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Deci același lucru ca și la Piața Matache vorbim de extinderea 
competențelor pe suprafețe care nu se află în administrarea Sectorului 1. Și la Piața 1 Mai este un proiect 
foarte frumos, a cărui oportunitate de asemenea o susțin, dar care din punct de vedere legal și tehnic 
depășește aria de competență în autorizare a Sectorului 1. Deci proiectul randare, așa cum este făcută, 
depășește suprafața actuală a Pieței 1Mai. Vreau să știu dacă acest lucru a fost consemnat și corectat. 
Despre asta este vorba. Altfel, atâta timp cât există probleme de legalitate, așa cum am făcut tot mandatul 
și toate mandatele anterioare, eu îmi voi menține poziția de legalitate, indiferent dacă asta deranjează 
sau nu pe cineva. Vă mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Porumb! Păi, proiectul a fost aprobat. Stimate 
domn, proiectul a fost aprobat? 
Domnul Marcu Silviu: Scuze, da, a fost aprobat cu amendamentul ca să nu se cheltuiască niciun leu de 
la fondul local. Unde există 1.000.000.000. Primăria Sectorul 1 are 1.000.000.000 și dvs. ziceți nu ținem 
banii ăștia aici și luăm fonduri europene care asta va întârzia proiectul? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi, stimate domn, să știți că cei 1.000.000.000 și vă 
dau un exemplu sunt pentru Promenada Verde. Știți că e proiect aprobat pe care nu l-a executat. 
1.000.000.000 sunt pentru Promenada verde, pentru panouri fotovoltaice.Asta este excedendul. 
Domnul Marcu Silviu: Dna. președinte am înțeles că dacă se pune această frază fără fonduri locale, 
proiectul e ca și blocat. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:    Nu există așa ceva! Proiectul este aprobat de 
Consiliul Local. Vă rog frumos, nu luați în considerare ce zic cei din echipa doamnei Armand, pentru 
că nu au cunoștințe juridice. Proiectul a fost aprobat! 
Domnul Marcu Silviu: Să vină să vină specialistul pe care l-a chemat, dl. Ciungu, să ne explice dacă 
așa este!? Noi nu vrem să plecăm de aici! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-am spus eu! Excedentul bugetar asta semnifică 
proiectul Promenada Verde, construirea de școli și grădinițe, ăla e excedentul pe care până acum 
executivul Primarul Armand nu le-a făcut. 
Domnul Marcu Silviu: Doamnă, dacă dvs. aveți interes să aveți o ceartă cu dna. Armand, noi nu avem 
nici cu dvs. nici cu dânsa. Eu vreau să știu dacă proiectul Matache se va face?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Proiectul este aprobat! 
Domnul Marcu Silviu: Uitați ,ce zic acești consilieri! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Indicatorii au fost aprobați.  
Domnul Marcu Silviu: Doamnă PNL a venit cu acest amendament înainte ca să noi să fim aici. Nu s-
a schimbat nicio virgulă la el. De ce asta nu faceți politică cumva ? 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ascultați! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aceste presiuni asupra consiliului nu fac bine........ 
Domnul Marcu Silviu: Nu e nicio presiune, nu e nicio presiune.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Și noi nu ținem cont de aceste presiuni, doar de 
legalitate. Cred că v-am explicat foarte frumos până acum.  
Domnul Marcu Silviu: Doamnă sunteți de la PSD, vă spun eu ..... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnul Marcu Ascultați! 
Domnul Marcu Silviu: Am avut o relație cu primarul Oprescu 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnul Marcu, iertați-mă ascultați-mă un pic! 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Haideți să ne liniștim cu toții! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnul Marcu, în momentul de față proiectul este aprobat. 
Proiectul poate fi făcut prin fonduri europene. Există axă în momentul de față deschisă pentru proiect 
pe fonduri europene. Fix pentru acest lucru. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu. Haideți să vă explic.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ascultați-mă, vă rog frumos. În momentul de față proiectul este 
aprobat. Primăria Sectorului 1 poate să înceapă următorii pași.  
Domnul Marcu Silviu: Domnule, dar reprezentantul care este Administrator zice că nu poate. E aici, 
domnul Ciungu... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă spun eu că se victimizează.  Stimate domn, 
sunteți specialist, da, ați văzut proiectul? O clipă. Un pic de liniște în sală că vă dau afară. 
Domnul Marcu Silviu: Da. Bine, doamnă. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați văzut proiectul? Ați văzut care sunt etapele? 
Urmează obținerea avizelor.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Da, obținerea avizelor. 
Dar să vă spun... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să dați drumul la treabă. Să faceți presiune pei ei, nu 
pe noi.   
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Sursa finală de finanțare... până la sursa finală de finanțare, că e 
din buzunarul dvs., al Sectorului 1, al Capitalei, al fondurilor europene, al Americii, este irelevant. 
Până în acel punct toată documentația trebuie să fie făcută exact la fel. Ei acum încep documentația, 
asta vă spunem și da, există fonduri, fie locale și pe locale n-au cheltuit nimic. V-am dat exemplu de 
școală și grădiniță neconstruită de 3 ani de zile pe fonduri locale și există și fonduri europene fix 
pentru acest lucru. Atât. Și am zis, hai să facem din fonduri europene. Și de ce? Pentru că pe fonduri 
europene o ajută și pe ea. Pentru că ea nu e în stare să facă.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Silviu, de acum înainte vă recomand să 
faceți presiune pe executiv ca să pună în executare proiectul. Proiectul a fost aprobat, vă mulțumim. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnul Roșca, orice ar crede dânsul, nu știu cine se va ocupa, 
probabil că nu dânsul, pentru că urmează pașii pe cultură, pe mediu, pe urbanism. 
Domnul Marcu Silviu: Să spună dacă poate să-l implementeze.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Probabil că Păiuși, domnul de la Direcția de Cultură. 
Respectivii se vor duce, se vor duce la Primăria Capitalei să facă următorii pași și la Ministerul 
Culturii, și la ISU ș.a.m.d. Luați avizele, domnule Roșca. Domnule Roșca, luați avizele. Mergeți și 
făceți-vă treaba. Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să luați avizele, stimate 
domn. Misiunea dumneavoastră s-a încheiat.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Proiectul este aprobat. Hala Matache are vot pentru. Ați văzut, 
în majoritate a Consiliului Local.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: La treabă că e plătit din bani publici. Păi ce să-mi 
explice dumnealui?  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Să ne de-a înscris. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să ne de-a hârtie. Până acum nu mi-a justificat. Să-l 
cred pe domnul ăsta? Să se ducă la el în birou și să înceapă să-și facă treaba.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Dl. Marcu, dl. Marcu, dl. Marcu, uitați-vă un pic la mine, vă rog 
frumos. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Marcu, să vă demonstreze. Să pună în 
executare proiectul.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Să ne de-a înscris. Este cel mai bun lucru. Să-și asume în scris 
ceea ce a spus aici, pentru că vă garantez că nu o va face. Vă garantez acest lucru. Să ne de-a în scris 
exact ce poate și ce nu poate să facă. Eu vă garantez că nu are dreptate. Deci poate să se apuce acum 
de absolut toți pașii necesari. Dacă ai toate avizele, PUZ dacă îî trebuie. Dacă Nicușor Dan îi cere 
PUZ, el trebuie să facă pașii ăștia. Punct.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă solicit să dați drumul la proiect, domnule 
administrator public. Haideți, începând cu data de astăzi, 28, când a fost aprobat, că o să fie trimis în 
maxim 10 zile la Prefectură. Haideți, mergeți și faceți proiectul și nu vă mai victimizați, nu mai 
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mergeți pe lângă lege. Tocmai de aia, dacă ați fost atenți, am și consemnat în procesul verbal toate 
etapele procedurale și tot...  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Îmi permite-ți, vă rog frumos, să fac și eu o interpelare înscris 
către dna. Secretar general. Întrebare către Primarul Sectorului 1 și către Administratorul public. 
Proiectul în modul în care a fost aprobat, dacă îi oprește în a face următorii pași ce țin de avizare, avize 
de la ISU, de la Ministerul Culturii, de la Primărie, PUZ-uri, ce le cere Primăria Capitalei și toți acești 
pași necesari, toată documentația, dacă îi oprește în vreun fel sau altul. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Porumb, vă rog. Haideți să continuăm. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule City manager, ceea ce știm noi și 
din păcate nu știu ce-i astăzi prezenți în sală, este că această Primărie, în ceea ce privește fondurile 
europene și vă înțeleg acum de ce sunteți supărat că nu ați dovedit că le puteți accesa. Asta nu înseamnă 
că Primăria nu le poate obține. Eu vă înțeleg dvs. că nu doriți, însă noi aici nu putem să facem risipa 
banului public, doar pentru că aici, în Primărie, poate nu se pot accesa. Dovediți de data aceasta că nu 
mai ratați acest proiect și ce veți realiza. Ținând cont de faptul că am trecut la următorul proiect de pe 
ordinea de zi, grupul PNL are și aici un amendament căruia aș vrea să-i dau citire privire la proiectul de 
hotărâre K2-160,  se completează baza legală din preambulul proiectului K2-160 cu o ordonanță de 
urgență. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să părăsiți sala că nu se mai înțelege nimic. 
Suntem deja la alt proiect. Proiectul Piața Matache a fost aprobat. Executivul trebuie să își facă treaba. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci se completează preambulul proiectului 
hcl K2-160 cu ordonanța de urgență numărul 183/2022. Articolul 5 se modifică și va avea următorul 
cuprins: finanțarea obiectivului de investiții modernizare și refuncționalizare realizare construcție nouă 
Piață 1 Mai Sector 1 se va face din fonduri externe nerambursabile în cadrul politicii de coeziune, din 
Fondul European de Dezvoltare Regională, programul operațional regional, prioritatea regenerare 
urbană. Motivarea amendamentului este aceeași ne dorim ca bugetul local să fie utilizat pentru 
demararea și realizarea unor proiecte care nu sunt eligibile. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Colegii de la tehnic vă rog să introduceți 
amendamentul și vi-l supun aprobării imediat. Da dl. Podaru da. 
Domnul Dan-Niculae Podaru: Revin cu rugămintea pentru că a fost în sală și a plecat. Directorul 
economic trebuie să ne răspundă unor interperări, unor întrebări. Deci revin cu rugămintea ca directorul 
economic să vină în sală, așa cum a făcut acum o jumătate de oră. Da, pentru a ne răspunde punctual 
întrebărilor noastre. Mulțumesc mult. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc este incredibil ce scuze găsesc cei din 
aparatul din echipa doamnei Armand că de fapt nu sunt funcționari, au indicatorii tehnico-economici 
aprobați și îi mint pe oameni că nu nu-i pot face. Este incredibil această lașitate și victimizare continuă, 
că ei nu pot face când noi am aprobat toate proiectele, domnule Oianu, pe toate le-am aprobat. Deci ei 
au indicatori aprobat și le și îi mint pe oameni că nu-i pot face. Da, dl. Oianu și haideți să trecem.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Eu vreau doar să trag o concluzie în general, că a fost o zi plină de 
dezbateri și mă uit cu gura căscată cum city managerul doamnei primar Clotilde Armand, pentru că nu 
e al primăriei, e al doamnei Clotilde Armand, le garantează oamenilor că nu se poate face proiectul pe 
fonduri europene. Este ridicol! Ne aduce aminte de perioada în care nu se putea face o autostradă în 
România pe fonduri europene. Trebuiau făcute doar din fonduri locale sau din fondurile naționale. Este 
ridicol și aș vrea doar să le spun oamenilor un singur lucru dna. primar își freacă palmele crezând că 
adică vorbind astăzi foarte hotărâtă, fericită că i se aprobă un proiect pe care cu care poat' să își facă 
promovare fantastică pe internet. Oameni buni, nu vă uitați la postări, uitați-vă la ce face și da, ar fi. Ne 
dorim un primar în Sectorul 1, la fel cum am văzut că sunt în țară primari de genul acesta, care 
construiesc. Orașul cu bani europeni, nu cu banii cetățenilor. Banii cetățenilor trebuie să se întoarcă la 
cetățeni, la școli, creșe, grădinițe, în locuri unde oamenii pot beneficia de acești bani, bani europeni 
pentru dezvoltare, amenajare, modernisare ot ce avem nevoie. Așa funcționează o administrație corectă. 
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În momentul în care noi votăm un proiect și cerem doamnei primar să ia fonduri europene pentru el, iar 
manager city spune e imposibil să facem acest proiect, ceva nu miroase bine, atenție e o problemă de 
competență sau e o altă problemă. Important este ca în următoarea perioadă, în următorul an, să ne uităm 
mai puțin la postările doamnei primar și la randările făcute pe internet și mai mult la ce pune în practică 
și câți bani europeni a reușit să aducă în Sectorul 1, pentru că la început, când candida și era în campanie 
electorală, am vorbit eu cu ea și am stabilit că cel puțin 2 miliarde de euro ar trebui atrași în Sectorul 1 
și mă uit acuma cu stupoare și văd că aproape n-a reușit nimic și mai mult de atâta acum asigură cetățenii 
că nu se poate pe fonduri europene. Atâta incompetență nu puteam să-mi imaginez. Mulțumesc, 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dacă îl poate chema cineva pe 
reprezentantul Pro-Matache, dl. Silviu!? Vă rog da, da, ca să se consemneze și în procesul verbal. Dl. 
Silviu vă rog dacă puteți reveni un pic în sală? Dl. Marcu o ultimă chestie vă mai spun, următoarea etapă 
e obținerea avizelor și acordurilor și de la Capitală și a tuturor celorlalte enumerate până acum și vă spun 
sigur ca expert în fonduri europene, obținerea avizelor nu este cheltuială eligibilă. Adică pe bani pentru 
obținerea avizelor se vor aloca din bugetul local. Ca să știți, vă mulțumesc și am vrut să se și consemneze. 
Trebuie să demareze proiectul și să facă dovada că sunt în stare să pună în practică un asemenea proiect 
benefic pentru comunitate. Așadar, asta sigur, astea sunt etapele, haideți să-le să le urmeze și vă rog să 
fiți atent că vorbesc în cunoștință de cauză și cu legea în mână. Dl. Marcu da, vă rog și imediat dl. 
Ciungu! 
Domnul Marcu Silviu: Dna. președinte am înțeles..... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Suntem și în procedură de vot, vă rog să vă exprimați 
votul pe amendamentul formulat de dna. Porumb 

Domnul Marcu Silviu: Deci, dl. city manager a spus că în momentul de față nu poate să-l implementeze 
atâta timp cât nu poate să cheltuie bani de la Consiliul Local de la bugetul local. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi tocmai v-am spus, tocmai v-am spus! 
Domnul Marcu Silviu: Vreau să vă fac o promisiune tuturor, că nu ne lăsăm! Deci Oprescu a demolat hala 
fără toate documentele, da. Și nu l-am condamnat, ne-am concentrat pe ce este, da! A făcut bulevardul, lasă-l 
acolo, ne-au dat casa jos. Ok! Dar fă-ne casă la loc! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Important e să se facă! 
Domnul Marcu Silviu: Păi da, dar vreau să se facă. Dar dacă se face acest ping-pong  și pe spinarea 
noastră, care stăm de 13 ani, dna. președintă, de 13 ani, da!? Și hai că să vedem că nu poate să o facă! 
Și îi pun piedici, asta nu mai suntem de acord. S-o faceți politică între dvs. și care vor să facă politică, 
să și găsească un alt loc, nu aici! Asta nu este politică, aici a venit cu un proiect, a păi, să demonstreze 
că sunt în stare! Păi au venit cu specialiști, au lucrat, am venit eu de nu știu câte ori și cu colegii mei am 
pierdut vremea, da și ne-am interesat, și am venit să fim prezenți.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Dl Marcu în momentul de față suntem într-o situație civilă și aici 
suntem într-o situație în care pe vorbe. Noi spunem un lucru și dl. city manger spune alt lucru! 
Domnul Marcu Silviu: Domnule, asta-i treaba dvs., e casa dvs. chiar nu mă interesează. Puteți să vă și 
bateți, domnule! Că am văzut, țigănia de aici! 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Permiteți-mi….. 
Domnul Marcu Silviu: Pe nu mă interesează și nu mă interesează nici alte proiecte, domnule! Eu nu 
am venit și nu o să vin pentru altele, dar pentru ăsta de 13 ani când mi-ați demolat vecinii, când s-au 
expropiat, când ați dat casele jos, toate alea, am zis, Domnule, faceți ceva! Și dacă veniți și le puneți 
piedici, să aveți motiv! A uite că i-am aprobat ca acum un an de zile la casa repectivă…….și n-a putut 
s-o facă….. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Am aprobat un proiect pe fonduri europene, pentru care există 
fonduri europene, încă o dată și de asta vă spun sunteți acum, în situația în care sunteți un pic nervos și 
aveți…. 
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Domnul Marcu Silviu: Păi nu ați fi, în locul meu!?  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ascultați-mă un pic! Permiteți-mi să termin propoziția. În sine în 
momentul de față aveți pe o parte, Consiliul Local și o parte City managerul, care vă spun verb al niște 
lucruri, ceea ce este important din punctul meu de vedere pentru un răspuns pentru dvs. Este un răspuns 
în scris pe care eu deja l-am cerut ca interpelare, doamnei secretar general. Dânsa să trimită primarului, 
primarul și dl. City manager în 10 zile să-mi răspundă oficial dacă este blocat sau nu proiectul în scris, 
semnătură. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe ce articole de legi….. 
Domnul Marcu Silviu: Da-ții cuvântul să vă spună și dvs. ce ne-a spus nouă, că nu poate să-l 
implementeze! 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Păi asta v-am spus, trebuie să răspundă în scris, pentru că eu nu-
l cred! 
Domnul Marcu Silviu: Păi și eu ce fac …., noi ce să facem domnule, că suntem la mijloc! Aveți cârâiala 
la dvs. aici și noi suntem la mijloc! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, lăsați nervii la o parte….. S-a consemnat totul 
în procesul-verbal. Dacă ați fi fost atent la ce am și spus și am enumerat mai multe articole, am votat 
acest proiect, avem indicatorii tehnico-economici. Chiar dacă proiectul se va face cu fonduri europene, 
obținerea avizelor nu este cheltuială eligibilă. Adică nu va fi inclusă în proiect. Până acolo, până la 
obținerea avizelor ei trebuie să demareze și procedura. 
Domnul Marcu Silviu: Da-ții voie să se înregistreze, să se consemneze, că iau înregistrarea video! 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: În proiectul pe care...... 
Două chestiuni. Chestiunea numărul unu în proiectul pe care tocmai l-ați votat, dacă ar fi să accesăm 
fonduri europene și îmi doresc să o putem face, o putem face doar prin ADI Zona Metropolitanăană 
București. dna. viceprimar ar trebui să știe foarte bine, pentru că este reprezentant a sectorului acolo și 
acolo se acceptă proiecte începând de anul viitor doar dacă ele au fost aprobate în SIDU, SIDU încă nu 
este finalizat. Deci afirmația dvs. că în momentul de față sunt fonduri disponibile acum pentru acest 
proiect este falsă, având în vedere că nici măcar SID-ul nu a fost aprobat la nivelul Bucureștiului. Doi 
la mână în indicatorii pe care i-ați aprobat există inclusiv cate capitol pentru avize și taxele aferente 
avizelor. În momentul în care din proiect, prin amendament, ați eliminat sub orice formă bugetul local, 
noi nu avem voie să facem niciun....... 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Domnule Roșca, ceea ce spuneți aici, vă rog să ne transmiteți în 
scris cu legea specifică care spune ceea ce spuneți dvs. pentru că eu nu vă cred, înțelegeți. Eu nu vă cred.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: O să vă transmit. Nu 
trebuie să mă credeți. Ce se întâmplă dacă am dreptate? În 10 zile vă transmit înscris. 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Și voi ce mai vorbiți la Prefect dacă înțelegeți.... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: O să-i transmit și 
Prefectului. Și întrebarea mea este, dacă este adevărat ceea ce spun, ce faceți dumneavoastră? Ați blocat 
un proiect și dacă este adevărat, ce se întâmplă? 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Vă rog, să-l lăsăm și pe domnul Dinu Gheorghe din online, pentru 
că tot încearcă de o vreme să... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă rog, permiteți-i să vorbească și domnului 
Gheorghe. Vă ascultăm.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, mulțumesc. Voi vorbi în calitate de Președinte al 
Comisiei de buget. Bugetul Primariei anul acesta este închis. Cu alte cuvinte toate proiectele votate au 
banii atribuiți. Aceste proiecte ca sume sunt mai mari decât bugetul pe care le are Primăria Sectorului 1. 
Cu alte cuvinte, acest proiect, chiar dacă îl votam cum cerea Primarul  sau dl. R oșca nu avea surse de 
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finanțare cu adevărat pentru că nu a fost indicat la ce se renunță. Și dacă se făcea acest proiect și trebuia 
din nou o negociere politică să decidem la ce proiecte să renunțăm. Noi am venit cu o soluție prin care 
să simplificăm. Dl. Roșca, mai sunt și alte linii de finanțare. Nu trebuie doar prin ADI luați acești bani. 
Dumneavoastră puteți accesa fondul de regenerare urbană. Dacă vă faceți mai bine temele sunt convins 
că ne veți răspunde înscris, veți găsi alte soluții. Dar eu vă spun foarte simplu -  nu aveți surse de finanțare 
astăzi. Toate proiectele votate de Consiliul Local înaintea acestui proiect al pieței sunt mai mari ca 
valoare decât bugetul Primăriei, excedentul care îl are Primăria astăzi. Deci dvs. ați venit cu un proiect 
care cu adevărat nu avea sursă de finanțare. Noi am dezlânat aceste ițe și am găsit o sursă. Treaba era a 
dumneavoastră,  nu a noastră să arătăm că se pot lua bani gratuit începând de mâine. Deci vă rugăm 
frumos să reveniți în scris și să vă faceți treaba, nu să mințiți cetățenii cu bani care de fapt nu există. 
Banii sunt alocați integral pentru alte proiecte anul acesta. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Doar ca să vă dau și o veste bună. 
Vedeți că Primarul Armand tocmai ce a postat pe facebook că a fost aprobat proiectul. Deci, domnule 
Administrator public, mergeți să vă faceți treaba. 14 voturi pentru, 8 abțineri, 1 vot împotriva. 
Amendamentul a frost aprobat. Trecem la proiect în integralitate.  

 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB  

LA PROIECTUL K2-160/03.07.2023.2023 

A FOST APROBAT CU 14 VOTURI PENTRU, 8 ABȚINERI ȘI 1 VOT  ÎMPOTRIVĂ 

23 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vreau să se noteze faptul că solicit 
reexaminarea proiectului având în vedere amendamentul numărul 67, cu același conținut ca și 
amendamentul numărul 60 și..... consider de fond. Deci solicit reexaminarea proiectului în integralitatea 
lui. 
Domnul Dan Niculae Podaru: Da. Domnule director, vă rog frumos să realizați un document, să îl 
transmiteți către toți consilierii, nu mă interesează doar pe mine, ci toți consilierii sunt interesați de acest 
lucru, referitor la arierate. Referitor la arierate, referitor la enumerarea și valoarea executărilor silite și 
de asemenea la valoarea creditelor bancare și momentul în care aceste credite au fost începute, au început 
să se deruleze. Mulțumesc mult de tot. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Legat de ce a spus dl. City manager cu 
privire la faptul că nu poate achita taxele prin acest amendament, domnule City manager, dacă într-
adevăr spuneți că nu vă permite acest amentament, achitarea taxelor oricum până la obținerea vizelor, 
acest proiect poate include o eventuală modificare care să vă permite plata taxelor. Nu e nimeni absurd.  
La momentul ăsta, așa cum a zis și colegul meu Dinu Gheorghe, bugetul de anul acesta al Primăriei 
Sectorului 1 nu are o linie clară de finanțare pentru acest obiectiv. În niciun caz suma pe care o regăsim 
în indicatorii tehnico-economici. Dacă într-adevăr e nevoie pentru plata taxelor, acest lucru se poate 
modifica. E un simplă modificare care se poate face pentru un proiect ulterior. Însă ceea ce poate e greu 
de înțeles aici, Consiliul Local nu votează doar Piața Matache și-a încheiat povestea. Sunt foarte multe 
probleme, proiecte în Sector care necesită acești bani. Știu că e simplu să zici da, da, aveți 2 miliarde 
buget la Primăria Sectorului 1 și voi v-ați trezit acum să vreți fonduri europene. Cei de la Sectorul 4 au 
3 miliarde și accesează fonduri europene pe bandă rulantă. Sectorul 6 la fel. Băi, dar noi ce avem? De 
ce banii ăștia pe care îi avem, 1.000.000.000 câți sunt, nu pot fi duși în altă parte. Nu vrea nimeni blocaje, 
dar hai să nu ne mai punem asta... e greu cu fonduri europene? Mă, ăla de la Sectorul 4, de ce le ia? 
Bugetul Primăriei Sectorului 1 era cel mai mare. Ne-au depășit. De ce ne-au depășit? Pentru că accesează 
fonduri europene, fac reabilitarea blocurilor pe fonduri europene, fac lifturi pe fonduri europene, fac 
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reabilitare de școli și grădinițe pe fonduri europene, construiesc la fel, modernizează piețe pe fonduri 
europene. 

Și dvs. veniți și ne spuneți aici că nu se poate? Păi, citim și noi HCL-urile lor și vedem că la 
Sectorul 6,3,4 se poate. De ce ei pot și noi nu? Te întrebi la finalul zilei! De ce nu? Nu-mi spuneți că 
avem 2 miliarde și hai să cheltuim banii ăștia pentru că ce? Ne pare rău, da explicația noastră la finalul 
zilei e următoarea: cheltuim banii ăștia și irosim pe cei pe fonduri europene doar pentru că din aparat nu 
avem oameni pregătiți care să acceseze fonduri europene. Nu e normal și repet, de acord, e Piața 
Matache, e un proiect important, dar consiliul acesta nu se poate gândi doar la Piața Matache, se gândește 
la toate și atunci trebuie să avem bani pentru toate și de aceea vă rugăm, deci, repet, dacă aveți nevoie 
de taxe, cu siguranță și-mi amintesc foarte clar într-un proiect anterior și nu din greșeala noastră, din 
greșeală aparatului, aceeași problemă a fost pe PNRR și am reglementat-o cu un proiect ulterior de 
modificare a HCL-ului în care ați spus că pentru taxă vor fi utilizați bani din bugetul local. Nicio 
problemă, facem asta și deblocați, taxele le votăm din bugetul local și mai departe valoarea proiectului 
din fonduri europene. Da, dacă spuneți că la momentul acesta nu avem fonduri Europe, vă amintesc că 
suntem la finalul anului. Deci anul următor, anul următor mai avem o săptămână și intrăm în el. Nu o 
săptămână, dvs. ați întârziat 3 ani!? Nu veniți și spuneți Consiliului Local pentru o săptămână, când 
primăria asta a stat 3 ani ca să demareze!? Nu, nu, nu eu vă spun de indicatori și studii de fezabilitate, 3 
ani! Nu ne spuneți nouă acum, de o săptămână. 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Voi l-ați făcut, ați blocat constant. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Suntem în procedură de vot. Se votează propunerea 
de reexaminare formulată de dna. secretar general. Încă o dată  vă reiau faptul că toate taxele pentru 
obținerea avizelor sunt cheltuieli neeligibile. Restul chiar nu mai are rost să comentăm. 
Domnul Daniel Constantin Ciungu: Întrebarea era..... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ne-am săturat de această victimizare, că nu puteți face 
proiectele. Aveți proiect aprobat, dați-i drumul? Haideți! Vă rog să vă exprimați votul pe propunerea de 
reexaminare. Aveți atâția pași de parcurs până la obținerea autorizației de construire. Asta ar fi chiar 
ultima problemă. Și oricum, dl. de la Piața Matache în proiectul de hotărâre ați văzut pe undeva sursa 
de finanțare? Pentru că nu există, va trebui cuprinsă în bugetul pe anul viitor. Așadar, să ne lase dl. City 
Manager cu scuzele astea penibile. Domnul Dinu, dl. Tudose, dna. Halaț, vă rog să vă exprimați votul. 
Avem 2voturi pentru, 7 abțineri, 13 împotrivă. Propunerea nu a fost aprobată.  
 

PROPUNERA DE REEXAMINARE A PROIECTULUI K2-160/03.07.2023.2023 

A FOST RESPINSA CU 2 VOTURI PENTRU, 7 ABȚINERI ȘI 13 VOTIRI  ÎMPOTRIVĂ 

22 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Vă supun proiectul în integralitate, proiectul numărul șase de pe ordinea de zi. Vă rog să vă exprimați 
votul. Vă dau voie, dar proiectul a fost aprobat, am încheiat și dezbaterile. Tot ce se spune după sunt 
doar scuze! 
Domnul Marcu Silviu: Da mulțumesc îmi cer scuze că noi suntem mai mai mânioși, așa avem frica, să 
nu fim păcăliți. Vom vedea în perioada următoare dacă se poate implementa cu amendamentul PNL. dl. 
director aici de față, spune că există această posibilitate. Noi suntem undeva ca o minge de pinpong pe 
care dvs. ne băgați între dvs. și administrație. Noi nu ne pricepem. Dacă dânsul spune că nu poate să-l 
implementeze, eu vin și vă întreb pe dvs. de ce ați făcut treaba asta. Dacă dvs. spuneți nu știu ce, trebuie 
să mă duc la dânsul și tot așa. 

Noi suntem aici ca să adică să-l facem cu toții, cum eu vin de atâtea ori aici mii de kilometri pe 
banii mei că să mă ocup și dvs. aveți obligația asta, că sunteți pentru Sectorul 1, 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn, asta am și făcut. Astăzi s-a aprobat 
acest proiect.... 
Domnul Marcu Silviu: Mulțumim! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deliberativul și-a făcut treaba. Am notat și toate 
observațiile..... 
Domnul Marcu Silviu: Eu vă urez Un an Nou Bun, sărbători Fericite! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sărbători Fericite! De acum în colo sa stiți ca 
executivul trebuie să-l pună în executare că de asta este separația puterilor în stat. 
Domnul Marcu Silviu: Da uitați dl. director aici poate să ia cuvântul și spune că există totuși câteva 
chichițe.... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați văzut? Ați văzut? Păi totuși, spun atâția consilieri. 
Sărbători fericite! 
Domnul Dan Neculae Podaru: Cu dvs. Vorbeam! 
Domnul Marcu Silviu: Vă ascult. Eu nu plec! 
Domnul Dan Neculae Podaru: Da în momentul în care Piața Matache s-a dărâmat, sincer, am fost nu 
mâhnit, devastat nu, nu, nu s-a demolat momentul în care s-a demolat un element, un punct de reper 
central în istoria Bucureștiului, îl vom reface. Aveți totală încredere. Până în acest moment, consilierii 
PNL nu au blocat desfășurarea acestui contract. Astăzi ați venit prima dată în fața noastră, împreună cu 
reprezentanții firmei societății comerciale, am aprobat o variantă de lucru realizabilă. Nu ne puteți obliga 
să realizăm alte variante de lucru, atât timp cât există fonduri europene și este posibil ca ele să fie 
accesate. Am fost coleg cu dl. în anul 2018, dl. arhitect, care a plecat pentru că am fost directorul general 
al Primăriei Sectorului 4, unde reprezentanții administrației locale atrăgeau zeci de milioane de euro din 
fonduri europene. Este posibil, trebuie să ai o echipă profesionistă și să te apleci asupra acestor proiecte 
și mai mult decât atât, prin aprobarea și prin acest tip de finanțare avem certitudinea calității lucrărilor 
care vor fi realizate. Da, înțelegeți ce vă spun? Mulțumesc.   
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Stați puțin și vă spun acum o metodă simplă ca să puteți  în continuare 
să împingeți acest proiect. Este în mâna doamnei primar în momentul ăsta, la executiv. Noi vă susținem! 
Domnul Marcu Silviu: Acum urc la dânsa, mă duc s-o întreb și pe dânsa! 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pe Fonduri Europene îi spuneți să schimbe echipa să-l dea afară pe city 
manager, să angajeze un om de la Sectorul 4, de la Sector 6, 2 la Sector 3 și să aducă un om competent 
care poate accesa fonduri și să dea drumul la proiect. 
Domnul Marcu Silviu: Dl. consilier, dvs. în sfârșit, foarte multă politică pentru noi, oamenii simpli, să 
știți să știți ba da. Eu noi ne așteptam să se spună da, domnule, hai cu toții să-l facem, nu atâtea chichițe! 
Domnul Dan Neculae Podaru: Dinu Gheorghe v-a explicat ceva, nu știu dacă ați înțeles foarte bine, că 
se auzea încet. Este o realitate, dacă vreți, ne așezăm cu dl. director la masă. dl. director economic ia 
foaia și după ce trage linie și vedem care e realitatea, vă duceți unde vreți-i faceți o altă discuție în 
cunoștință de cauză. În acest moment, acel miliard care vi s-a spus că este liber este grevat, este dat altor 
proiecte grădinițe, reparații, parcuri. Sunt sute de proiecte. Dacă primarul nu le-a făcut și există aceste 
sume încă disponibile, dar care sunt alocate altor altor proiecte. Ce vreți să facem noi? Să votăm ceva 
ilegal? Vă mulțumesc mult! 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu vă interesează asta. Mă intersează să inplementați proiectul! 
Domnul Marcu Silviu: Lăsați că putem să punem pe toată lumea noi presiune. Un an bun vă dorim 
mulțumim să vedem cu ce se va mai fi mai departe. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 23 de voturi pentru o abținere. Proiectul a fost aprobat. 
Cum pentru educație pentru viață nu există? Un vot împotrivă. Corectez! 
 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI TEHNICO-ECONOMICE ȘI A 
INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI AI OBIECTIVULUI DE INVESTIȚII 

“ MODERNIZARE ȘI REFUNCȚIONALIZARE / REALIZARE CONSTRUCȚIE NOUĂ 

– PIAȚA 1 MAI, SECTOR 1, BUCUREȘTI” 

 

A FOST APROBATĂ CU 23 VOTURI PENTRU ȘI 1 VOT  ÎMPOTRIVĂ 
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PV nr.49 - 28.12.2023 

 

24 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnule consilier Podaru Domnule 
consilier Podaru! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să refacem prezența dna. secretară! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. președinte, refacem prezența la 
ora 13:29 de minute. Domnul Bârgău Marian Aurelian? Domnul Caraian Alberto Iosif? Doamna 
Câșvean Cătălina? Domnul Chirvasă Viorel Daniel? Domnul Ciungu Daniel Constantin? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bârgău și Cășvean sunt! 
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent, Cășvean! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da! Am notat prezența. Și Bârgău dl. 
Bârgău, dl. Ciungu Daniel Constantin? Domnul Drăgușin Laurențiu?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am notat dl. Bârgău, puteți închide! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Am notat mulțumim. Domnul Dinu 
Gheorghe Nicolae, Domnul Dinu, Doamna Grigorescu Alina Cristina? Dacă ne auziți dl. Dinu ? 
Doamna Halaț Iulia Luminița? Doamna Haliț Raluca Nicoleta? Doamna Iacob Oana? Domnul Iordan 
Florea? Domnul Jurubiță Geanin Georgian? Doamna Miloș Olteanu Iuliana Dorina? Domnul 
Nicolaescu Andrei Cristian? Domnul Oianu Adrian Viorel? Domnul Ozata Alev Burhan? 
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Păiuși Oliver 
Leon și-a anunțat absența la aceasta sedință. Dl. Podaru Dan Niculae? Doamna Popa Daniela? O voi 
nota ca și prezentă. Doamna Porumb Ramona? Doamna Regalia Ruxandra Eugenia? Doamna Sorete 
Arbore Otilia? Domnul Șerban Remus Cătălin? Domnul Tudose Cristian Adrian? Domnul Țîră Daniel? 
Domnul Ned Vicol?  
Domnul Andrei Cristian Nicolaescu: Nicolaescu prezent!  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, dl. Nicolaescu am notat prezența 
dvs. 
Domnul Andrei Cristian Nicolaescu: Muțumesc frumos. 
Domnul Vicol Ned (online): Prezent Ned Vicol! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dl. Ned Vicol da am notat prezența 
dvs. Mulțumim. Având în vedere prezența unui număr de 6 consilieri locali din numărul total de 27, 
constat neîndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanță de Urgență a Guvernului 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare cu privire la cvorumul necesar pentru 
desfășurarea legală în continuare a ședinței ordinare.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Declar ședința închisă.  
 
Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu rezultatele înregistrate de sistemul de vot 

electronic, conform raportului anexat și luând în considerare înregistrarea audio-video. 

 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

Daniela POPA 

SECRETAR GENERAL,  

 

Mirona-Giorgiana MUREȘAN 
Întocmit și redactat după 

înregistrarea audio-video cu 

ajutorul aplicației de transcript 

Alexandru OANCEA 

 



RAPORT 28.12.2023_ora 10:00 Sedinta ordinara a CLS1

Detaliile ședinței

 General

28/12/2023 7:41 11:27 Nu unicos_cu

 Prezență

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Data Pornire Sfârșit Înregistrare

Denumirea

sălii

Nume



Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Ramona PORUMB CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

Rezumatul voturilor generale

 Prezentare generală

Nume



PREZENTA SEDINTA 22 / 23 8:20

Descarcarea Procesului Verbal (47) privind

lucrările şedinţei ordinare a Consiliului

Local al Sectorului 1 convocat pentru data

de 05.12.2023

24 / 24 8:25

Aprobarea ordinii de zi 24 / 24 8:36

Propunere de modi�care ordine de zi Dna.

Ramona Porumb

25 / 25 8:43

Proiect nr.4.(K2-315/21.12.2023) Proiect de

hotărâre privind aprobarea achiziționării

imobilului situat în București, Bd.

Mihalache nr. 325A și 325B, Sector 1,

înscris în cartea funciară nr. 267860, în

scopul amenajării unui loc de joacă .

23 / 25 8:55

Proiect nr.5.(K2-316/21.12.2023) Proiect de

hotărâre privind aprobarea documentației

tehnico-economice și a indicatorilor

tehnico-economici ai obiectivului de

investiții “ Modernizare și refuncționalizare

/ realizare construcție nouă – Piața

Matache”

24 / 24 10:32

Amendament formulat de dna. Ramona

Porumb la proiectul K2-316/21.12.2023

4 / 24 10:48

Propunere de reexaminare a PH K2-

316/21.12.2023

25 / 25 10:29

Proiect nr.6.(K2-160/03.07.2023) Proiect de

hotărâre privind aprobarea documentației

tehnico-economice și a indicatorilor

tehnico-economici ai obiectivului de

investiții ,,Modernizare și refuncționalizare

/ realizare construcție nouă - Piața 1 Mai,

sector 1, București ”

24 / 24 11:06

Amendament formulat de dna.Ramona

Porumb la proiectul k2-160/03.07.2023

23 / 25 10:51

Propunere de reexaminare a PH K2-

160/03.07.2023

22 / 25 11:00

PREZENTA SEDINTA 2 7 / 11 11:23

Voturi individuale

 Rezumat

Întrebarea votului Voturi Pornire



PREZENTA

SEDINTA

8:20 8:25

PREZENT

SALA

14

PREZENT

ONLINE

8

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

PREZENT SALA

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

PREZENT SALA

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

PREZENT SALA

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

PREZENT SALA

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

PREZENT SALA

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

PREZENT ONLINE

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

PREZENT SALA

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

PREZENT ONLINE

Iuliana MILOS CONSILIER

PREZENT SALA

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

PREZENT ONLINE

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

PREZENT ONLINE

Marian BÂRGĂU CONSILIER

PREZENT SALA

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER

PREZENT ONLINE

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PREZENT ONLINE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PREZENT SALA

Alev Burhan OZATA CONSILIER PREZENT SALA

Ramona PORUMB CONSILIER PREZENT SALA

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PREZENT SALA

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PREZENT SALA

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PREZENT ONLINE

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PREZENT ONLINE

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PREZENT SALA

 Rezumat

Descarcarea

Procesului

Verbal (47)

privind lucrările

şedinţei

ordinare a

8:25 8:28

PENTRU 20

ABȚINERE 4

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



Consiliului

Local al

Sectorului 1

convocat

pentru data de

05.12.2023

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER ABȚINERE

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER ABȚINERE

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER ABȚINERE

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER ABȚINERE

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Aprobarea

ordinii de zi

8:36 8:37

PENTRU 24

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Nume Vot



Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Propunere de

modi�care

ordine de zi

Dna. Ramona

Porumb

8:43 8:49

Yes 15

Abstain 7

No 3

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

No

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Proiect nr.4.

(K2-

315/21.12.2023)

Proiect de

hotărâre

privind

aprobarea

achiziționării

imobilului

situat în

București, Bd.

Mihalache nr.

325A și 325B,

Sector 1, înscris

în cartea

funciară nr.

267860, în

scopul

amenajării unui

loc de joacă .

8:55 8:57

PENTRU 23

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Proiect nr.5.

(K2-

316/21.12.2023)

Proiect de

hotărâre

privind

aprobarea

documentației

tehnico-

economice și a

indicatorilor

tehnico-

economici ai

obiectivului de

investiții “

Modernizare și

refuncționalizare

/ realizare

construcție

10:32 10:34

PENTRU 23

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 1

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



nouă – Piața

Matache”

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PENTRU

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

 Rezumat

Amendament

formulat de

dna. Ramona

Porumb la

proiectul K2-

316/21.12.2023

10:48 10:48

Yes 3

Abstain 1

No 0

 Detalii

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Abstain

Nume Vot



Ramona PORUMB CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

 Rezumat

Propunere de

reexaminare a

PH K2-

316/21.12.2023

10:29 10:32

Yes 2

Abstain 10

No 13

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER No

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER No

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

No

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER No

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ No

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER No

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER No

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER No

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER No

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Abstain

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER No

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER Abstain

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

No

Nume Vot



Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER No

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER No

 Rezumat

Proiect nr.6.

(K2-

160/03.07.2023)

Proiect de

hotărâre

privind

aprobarea

documentației

tehnico-

economice și a

indicatorilor

tehnico-

economici ai

obiectivului de

investiții

,,Modernizare

și

refuncționalizare

/ realizare

construcție

nouă - Piața 1

Mai, sector 1,

București ”

11:06 11:13

PENTRU 23

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 1

 Detalii

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

 Rezumat

Amendament

formulat de

dna.Ramona

Porumb la

proiectul k2-

160/03.07.2023

10:51 10:59

Yes 14

Abstain 8

No 1

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Abstain

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Propunere de

reexaminare a

PH K2-

160/03.07.2023

11:00 11:06

Yes 2

Abstain 7

No 13

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER No

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER No

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER No

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER No

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

No

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER No

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER No

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER No

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER No

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER No

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER No

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER Abstain

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER No

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER No

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

 Rezumat

PREZENTA

SEDINTA 2

11:23 11:27

PREZENT

SALA

2

PREZENT

ONLINE

5

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PREZENT ONLINE

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER PREZENT ONLINE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PREZENT ONLINE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PREZENT ONLINE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER PREZENT SALA

Ramona PORUMB CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PREZENT SALA

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

PREZENT ONLINE

Nume Vot



Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND PRIMARUL SECTORULUI 1

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

Nume Vot


